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Protokół nr 166/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 17 lutego 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Karol Bednarski          - Komendant Powiatowej Państwowej Straży  

        Pożarnej w Wieluniu 

4. Pan Wojciech Panek   - inspektor Biura Ochrony Informacji  

          i Bezpieczeństwa w Starostwie  

                  Powiatowym w Wieluniu  

5. Pani Anna Ciach    - Powiatowy Inspektor Nadzoru  

        Budowlanego w Wieluniu (PINB) 

6. Pani Arleta Dobkowska   - naczelnik Wydziału Architektury  

        i Budownictwa w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 
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7. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

                                                 Kartografii, Katastru i Gospodarki    

                                                       Nieruchomościami w Starostwie   

                                                       Powiatowym w Wieluniu 

8. Pan Mariusz Wróbel   - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja  

         Kopernika w Wieluniu  

9. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

10. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu  

11. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

                  w Wieluniu (PZD) 

12. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

                                                       Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

13. Pani Anna Freus   - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

         Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

14. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli  

                                                Ledóchowskiej w Komornikach  

 

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 

32.000,00 zł w ramach zadania „Zakup samochodów ratowniczo-gaśniczych, 

specjalnych i sprzętu dla Państwowej Straży Pożarnej województwa łódzkiego”.  

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu  

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2022 r.  

6. Przyjęcie informacji Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu na temat wydawanych decyzji w roku 2022. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy 

Wieluń obejmującego następujące obszary: obszar nr 1 - teren w rejonie ulic: 

Częstochowskiej, Polnej, Granicznej, obszar nr 2 - teren w rejonie składowiska 

„Ruda”, obszar nr 3 - teren w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Kopernika,  

św. Barbary i Zielonej.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu dotyczącej 

zawarcia 11 umów najmu i 1 umowy użyczenia pomieszczeń w Zespole Szkół nr 

1 w Wieluniu w okresie od listopada 2022 r. do lutego 2023 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania  

powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku szkolnym 2023/2024  

w programie Erasmus+ w ramach akredytacji nr 2020-1-PL01-KA120-VET-

096151.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku 

szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umów najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części nieruchomości 

o pow. 1m2 z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

Z.P.H.U. WIKTOR Wiktor Szydło z przeznaczeniem na instalację automatu 

służącego do sprzedaży kanapek, napojów oraz przekąsek na okres 4 miesięcy, 

a kolejno na okres 10 miesięcy.  
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umów najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części nieruchomości 

o pow. 2m2 z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

SPECTRUM z przeznaczeniem na instalację automatu służącego do sprzedaży 

kanapek, napojów oraz przekąsek na okres 4 miesięcy, a kolejno na okres  

10 miesięcy.  

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu o wsparcie finansowe wyjazdu Chóru PMDKiS  

na 58. Międzynarodowy Festiwal Pieśni Chóralnej im. prof. Jana Szyrockiego  

w Międzyzdrojach.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia Uchwały  

nr 1068/23 w sprawie zawieszenia nauczyciela pełniącego funkcję dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursów 

przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu i Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu rozwoju, promocji Powiatu 

Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 

roku.  
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w 2023 roku.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa 

sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w ramach 

otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w zakresie: 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 roku, promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych 

Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku, organizacji i koordynacji współzawodnictwa 

sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie 

dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku 

Sportowego w 2023 roku oraz organizacji i koordynacji imprez sportowych  

o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego 

klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku.   

21. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzu imprez  Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku. 

22. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 
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23. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń  

i uroczystości zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w 2022 r. 

24. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2022 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

  – temat sesyjny. 

25. Zapoznanie z wnioskiem Burmistrza Wielunia w sprawie możliwości 

współfinansowania przebudowy skrzyżowania ulic: Warszawskiej, Głowackiego, 

Krakowskie Przedmieście, Kochelskiego. 

26. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym (TDT) w sprawie powierzenia czynności kontrolnych zgodnie  

z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. – Prawo o ruchu 

drogowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 988 z późn. zm.) w ramach wykonywanego 

nadzoru nad stacjami kontroli pojazdów przez Starostę.  

27. Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez 

Burmistrza Wielunia, Pl. Kazimierza Wielkiego 1, 98-300 Wieluń o 

dofinansowanie projektu „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Olewinie”, realizowanego w ramach obszaru F. 

28. Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez 

Stowarzyszenie Załęczańskie Źródło, Załęcze Małe 111A, 98-335 Pątnów  

o dofinansowanie projektu „Likwidacja barier transportowych poprzez zakup 

samochodu osobowego 9-cio miejscowego łącznie z kierowcą z wykorzystaniem 

do przewozu osób niepełnosprawnych, w tym na wózkach inwalidzkich dla Domu 

Seniora Załącze”, realizowanego w ramach obszaru D.  
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29. Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym  

przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich, ul. Łukasińskiego 24,  

42-207 Częstochowa o dofinansowanie projektu „Zakup samochodu osobowego 

o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą, z wykorzystaniem do przewozu osób  

z niepełnosprawnością, w tym na wózkach inwalidzkich dla Publicznej Szkoły 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi SPSK w Strugach”, realizowanego  

w ramach obszaru D. 

30. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.12.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.01.2023 r. 

31. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2023 r. - temat sesyjny.  

32. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat korekty planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2023 r.  

33. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia 

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2022 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2022 rok – temat 

sesyjny. 
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34. Zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie petycji mieszkańców 

miejscowości Drobnice, gmina Osjaków dotyczącej zabezpieczenia środków  

w budżecie powiatu na rok 2023/2024 na realizację inwestycji mających na celu 

wykonanie prac geodezyjnych polegających na wydzieleniu z części gruntów 

prywatnych usytuowanych wzdłuż drogi powiatowej Nr 4529E Krzeczów-

Emanuelina w m. Drobnice od Kolonii Rzychta do Kolonii Podkochlew, pasa  

z przeznaczeniem pod budowę ścieżki pieszo-rowerowej usytuowanej wzdłuż  

ww. drogi - kontynuacja sprawy z CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 21.12.2022 r.   

35. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 01.02.2023 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka rep. przez dyrektora a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka  

w Komornikach.  

36. Przyjęcie projektu odpowiedzi Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej 

odstąpienia od wdrażania procedury sprzedaży w związku z wnioskiem 

prowadzącego jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą Centrum 

Ogrodnicze „Lilia”, ul. Warszawska 15, 98-300 Wieluń o nabycie nieruchomości, 

stanowiących własność Powiatu Wieluńskiego oznaczonych numerami działek: 

181/6 o pow. 0,0081ha, 181/4 o pow. 0,0251ha, 182/1 o pow. 0,0279ha, 154/11  

o pow. 0,0173ha i 154/13 o pow. 0,0176ha położonych w obrębie 4, miasta 

Wieluń.  

37. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

38. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

39. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

40. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  
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41. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia sposobu 

przekazywania sprawozdań budżetowych oraz sprawozdań w zakresie operacji 

finansowych przez kierowników podległych jednostek organizacyjnych Powiatu 

Wieluńskiego.  

42. Sprawy bieżące. 

43. Wolne wnioski. 

44. Zamknięcie CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny pan Łukasz Dybka – członek Zarządu.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 33 jako punkt 34 „Rozpatrzenie prośby 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

o poręczenie kredytu inwestycyjnego w kwocie 1 000 000,00 zł”. Zaznaczył,  

że powiat może poręczyć 1 mln zł.  Zapytał o zdanie pana skarbnika. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że najwięcej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że jest  

to potrzebne na dokończenie inwestycji, na zapłacenie za SOR (Szpitalny Oddział 

Ratunkowy).  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to nie będzie 

kolidowało z gwarancjami. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, ponieważ 

to sprawdzał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wprowadzeniem ww. punktu do porządku obrad jako punkt 34.  

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad jako punkt 34 „Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o poręczenie kredytu 

inwestycyjnego w kwocie 1 000 000,00 zł” (głosowało 4 członków Zarządu).  

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że porządek obrad zwiększy się o jeden punkt. Nadmienił, że w punkcie pn. „Sprawy 

bieżące” Zarząd zajmie się sprawami związanymi z otrzymanymi dotacjami przez 

właścicieli zabytków oraz w kwestii informacyjnej aneksem do porozumienia  

w sprawie udziału w zadaniu pn.: organizacja i realizacja „Projektu innowacyjno-
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wdrożeniowego w zakresie oceny funkcjonalnej”, polegającym na badaniu  

i opracowaniu modelowych rozwiązań na rzecz świadczonego lokalnie 

międzysektorowego wsparcia dla dzieci, uczniów i rodzin na podstawie metodyki 

oceny funkcjonalnej z wykorzystaniem Międzynarodowej Klasyfikacji Funkcjonowania 

Niepełnosprawności i Zdrowia – ICF. Zaznaczył, że są to przekazane dodatkowe 

środki. Zapytał, czy ktoś ma uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Łukasza Dybkę i stwierdził, że Zarząd obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych w kwocie 

32.000,00 zł w ramach zadania „Zakup samochodów ratowniczo-gaśniczych, 

specjalnych i sprzętu dla Państwowej Straży Pożarnej województwa łódzkiego”.  

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu  

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2022 r.  

6. Przyjęcie informacji Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu na temat wydawanych decyzji w roku 2022. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy 

Wieluń obejmującego następujące obszary: obszar nr 1 - teren w rejonie ulic: 

Częstochowskiej, Polnej, Granicznej, obszar nr 2 - teren w rejonie składowiska 

„Ruda”, obszar nr 3 - teren w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Kopernika,  

św. Barbary i Zielonej.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu dotyczącej 

zawarcia 11 umów najmu i 1 umowy użyczenia pomieszczeń w Zespole Szkół nr 

1 w Wieluniu w okresie od listopada 2022 r. do lutego 2023 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania  

powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku szkolnym 2023/2024  

w programie Erasmus+ w ramach akredytacji nr 2020-1-PL01-KA120-VET-

096151.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem szkoły w roku 

szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umów najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części nieruchomości 

o pow. 1m2 z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

Z.P.H.U. WIKTOR Wiktor Szydło z przeznaczeniem na instalację automatu 

służącego do sprzedaży kanapek, napojów oraz przekąsek na okres 4 miesięcy, 

a kolejno na okres 10 miesięcy.  
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umów najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części nieruchomości 

o pow. 2m2 z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

SPECTRUM z przeznaczeniem na instalację automatu służącego do sprzedaży 

kanapek, napojów oraz przekąsek na okres 4 miesięcy, a kolejno na okres  

10 miesięcy.  

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu o wsparcie finansowe wyjazdu Chóru PMDKiS  

na 58. Międzynarodowy Festiwal Pieśni Chóralnej im. prof. Jana Szyrockiego  

w Międzyzdrojach.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia Uchwały  

nr 1068/23 w sprawie zawieszenia nauczyciela pełniącego funkcję dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursów 

przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu i Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu rozwoju, promocji Powiatu 

Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 

roku.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 
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w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w 2023 roku.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa 

sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w ramach 

otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w zakresie: 

rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 roku, promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych 

Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku, organizacji i koordynacji współzawodnictwa 

sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie 

dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku 

Sportowego w 2023 roku oraz organizacji i koordynacji imprez sportowych  

o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego 

klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku.   

21. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzu imprez  Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku. 

22. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 

23. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń  

i uroczystości zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez Starostwo 

Powiatowe w Wieluniu w 2022 r. 
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24. Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2022 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

  – temat sesyjny. 

25. Zapoznanie z wnioskiem Burmistrza Wielunia w sprawie możliwości 

współfinansowania przebudowy skrzyżowania ulic: Warszawskiej, Głowackiego, 

Krakowskie Przedmieście, Kochelskiego. 

26. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym (TDT) w sprawie powierzenia czynności kontrolnych zgodnie  

z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. – Prawo o ruchu 

drogowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 988 z późn. zm.) w ramach wykonywanego 

nadzoru nad stacjami kontroli pojazdów przez Starostę.  

27. Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez 

Burmistrza Wielunia, Pl. Kazimierza Wielkiego 1, 98-300 Wieluń  

o dofinansowanie projektu „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie”, realizowanego w ramach obszaru F. 

28. Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez 

Stowarzyszenie Załęczańskie Źródło, Załęcze Małe 111A, 98-335 Pątnów  

o dofinansowanie projektu „Likwidacja barier transportowych poprzez zakup 

samochodu osobowego 9-cio miejscowego łącznie z kierowcą z wykorzystaniem 

do przewozu osób niepełnosprawnych, w tym na wózkach inwalidzkich dla Domu 

Seniora Załącze”, realizowanego w ramach obszaru D.  

29. Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym  

przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich, ul. Łukasińskiego 24,  

42-207 Częstochowa o dofinansowanie projektu „Zakup samochodu osobowego 

o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą, z wykorzystaniem do przewozu osób  

z niepełnosprawnością, w tym na wózkach inwalidzkich dla Publicznej Szkoły 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi SPSK w Strugach”, realizowanego  

w ramach obszaru D. 
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30. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.12.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.01.2023 r. 

31. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2023 r. - temat sesyjny.  

32. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat korekty planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2023 r.  

33. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą określenia 

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad na 

jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2022 rok - temat sesyjny,  

b) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2022 rok – temat 

sesyjny. 

34. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poręczenie kredytu inwestycyjnego w kwocie 

1 000 000,00 zł. 

35. Zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie petycji mieszkańców 

miejscowości Drobnice, gmina Osjaków dotyczącej zabezpieczenia środków  

w budżecie powiatu na rok 2023/2024 na realizację inwestycji mających na celu 

wykonanie prac geodezyjnych polegających na wydzieleniu z części gruntów 

prywatnych usytuowanych wzdłuż drogi powiatowej Nr 4529E Krzeczów-

Emanuelina w m. Drobnice od Kolonii Rzychta do Kolonii Podkochlew, pasa  

z przeznaczeniem pod budowę ścieżki pieszo-rowerowej usytuowanej wzdłuż  

ww. drogi - kontynuacja sprawy z CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 21.12.2022 r.   
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36. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 01.02.2023 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka rep. przez dyrektora a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka  

w Komornikach.  

37. Przyjęcie projektu odpowiedzi Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej 

odstąpienia od wdrażania procedury sprzedaży w związku z wnioskiem 

prowadzącego jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą Centrum 

Ogrodnicze „Lilia”, ul. Warszawska 15, 98-300 Wieluń o nabycie nieruchomości, 

stanowiących własność Powiatu Wieluńskiego oznaczonych numerami działek: 

181/6 o pow. 0,0081ha, 181/4 o pow. 0,0251ha, 182/1 o pow. 0,0279ha, 154/11  

o pow. 0,0173ha i 154/13 o pow. 0,0176ha położonych w obrębie 4, miasta 

Wieluń.  

38. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

39. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

40. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

41. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

42. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia sposobu 

przekazywania sprawozdań budżetowych oraz sprawozdań w zakresie operacji 

finansowych przez kierowników podległych jednostek organizacyjnych Powiatu 

Wieluńskiego.  

43. Sprawy bieżące. 

44. Wolne wnioski. 

45. Zamknięcie CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu o rozważenie możliwości przekazania środków 

finansowych w kwocie 32.000,00 zł w ramach zadania „Zakup samochodów 

ratowniczo-gaśniczych, specjalnych i sprzętu dla Państwowej Straży Pożarnej 

województwa łódzkiego”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Karola 

Bednarskiego Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu oraz 

pana Wojciecha Panka z Wydziału Zarządzania Kryzysowego. Udzielił głosu panu 

komendantowi.  

Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował,  

aby z nadwyżki budżetowej przeznaczyć te pieniądze.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pan komendant 

mówił o kwocie 247 tys. zł. Dopytał, skąd wezmą 200 tys. zł.  

Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu wyjaśnił, że jest po słowie z panem wójtem gminy Wierzchlas  

i umówili się, że Komenda przekaże ten stary samochód, a on w dobrym geście 

przekaże 200 tys. zł. Zaznaczył, że przekazują samochody za darmo. To jest taka 

dobra wola wójta i taki gest.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że tak powinno być.  

Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu nadmienił, że ważne jest to, że samochód zostaje w powiecie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że najwyższy czas, aby Komenda Powiatowa miała lepszy sprzęt niż jednostki.  
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Podkreślił, że wielokrotnie mówił na odprawach, że najlepszy sprzęt jakościowy 

powinien trafiać do KP PSP, po 5 latach powinien być wymieniany i przekazywany  

do jednostek, ale w obrębie powiatu. Powiedział, że bardzo się cieszy, że tak zaczęło 

się dziać. Zauważył, że jak czasami jeździ po strażackich zebraniach i jest nowy 

samochód to ładnie to wygląda, ale jeżeli jednostka ma 2 wyjazdy w ciągu roku  

to milionowy samochód to jest trochę przesada, a są to ogromne koszty dla 

społeczeństwa, ponieważ gmina musi zapłacić ubezpieczenie, robić przeglądy  

i z rozmów z wójtami wynika, że są to bardzo duże koszty.  

Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu przekazał, że często tak jest, że te nowe samochody trafiają 

do jednostek OSP (Ochotnicza Straż Pożarna). Zaznaczył, że nie ma nic przeciwko 

temu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że też nie ma 

nic przeciwko, ale musi być jakaś hierarchia.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy ten samochód będzie  

z  napędem 6x4, czy 4x4. 

Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu przekazał, że 6x4. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czyli do ciężkich terenów. Zapytał, kto jest „za” tym, aby z nadwyżki budżetowej 

przeznaczyć 32 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 47 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 47 tys. zł, bo 15 tys. zł było wcześniej, czyli aby przeznaczyć 47 tys. zł  

na wsparcie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przeznaczeniu z nadwyżki budżetowej za 2022 r. środków finansowych w kwocie 

32.000,00 zł na wsparcie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego,  

dla Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu (tj. łącznie w kwocie 

47.000,00 zł, biorąc pod uwagę decyzję Zarządu Powiatu podjętą na CLV 

posiedzeniu w dniu 04.11.2022 r., kiedy Zarząd wyraził zgodę na ujęcie kwoty 
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15.000,00 zł na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego przy podziale 

nadwyżki budżetowej za 2022 r.) (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu przekazał, że prawdopodobnie w przyszłym tygodniu 

Komenda Wojewódzka ogłasza postępowanie przetargowe i ma nadzieję, że ten 

samochód uda się na maja na Dzień Strażaka, że już go będą mieć i zaprosił 

wszystkich na uroczystość, która będzie planowana w maju.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że Komenda Główna Policji zrezygnowała z dofinansowania samorządów w tym 

montażu 50% samorządy, 50% Komenda Wojewódzka, czy Główna zrezygnowali  

z tego, bo rozmawiał z nowym komendantem. Zaznaczył, że kończą pomieszczenia 

dla Policji. Przypomniał, że w tamtym roku Policja dostała duże wsparcie,  

w poprzednich też bardzo duże, a teraz przyszedł czas na straż.  

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących 

zagrożeń budowlanych w 2022 r. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Ciach - Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu, której udzielił 

głosu. Poprosił, aby pani inspektor powiedziała jakie są teraz najważniejsze problemy 

w funkcjonowaniu Inspektoratu oprócz spraw kadrowych, o których pani,  

co roku mówi. Poprosił, aby pani inspektor poinformowała, że przechodzimy  

na system EZD (Elektroniczne Zarządzanie Dokumentacją).  

 Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu przekazała, że czeka nas ta zmiana dopiero w połowie roku, wszystkie 
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urzędy w sumie od stycznia 2024 r. przechodzą na tę cyfryzację, a u nas będzie  

to centralnie sterowane od Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w Łodzi z tym, że dostaną pieniądze na wyposażenie i praktycznie jest to odgórnie 

sprawdzane, które sprzęty dostarczy, czy trzeba będzie coś ewentualnie zakupić. 

Dodała, że będą szkoleni w tym zakresie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kiedy będzie 

rozpatrywany wniosek, który podpisywał.  

 Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że trudno powiedzieć. Praktycznie jak sprawdzała  

to wszystkie Inspektoraty na tym samym poziomie zgłaszały zapotrzebowanie. 

Pytanie jak wojewoda do tego podejdzie - czy na tyle się zgodzi? Jeśli chodzi  

o sprzęt to przekazała, że mają stary sprzęt, ale sprawny, konserwowany. Chodzi 

tylko o system EZD, że będzie wprowadzany od połowy roku.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że ilość spraw 

zmniejsza się. Zapytał, czy jest mniej budów.  

 Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, chodzi głównie o rozpoczęcie, nie o zakończenia 

budów, bo jest zdecydowanie nawet więcej zakończeń budów.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wynika  

to też ze zmiany przepisów, bo jest dużo zgłoszeń.  

 Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że u nich na zakończenie to nie ma wpływu. Przekazała, 

że zwiększenie tych zakończeń budów wynika z tego, że teraz były dodatki węglowe. 

Sytuacja wygląda tak, że ci którzy nie oddawali po 20 lat budynków, teraz zapragnęli 

oddać, co omówiła.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu  

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu na temat wydawanych decyzji w roku 2022. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Arletę 

Dobkowską – naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa. Zauważył,  

że zmniejszyła się liczba wydawanych decyzji od 2006 r.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wskazał na sytuację rynkową.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że jego 

zdaniem związane to jest z demografią – kto się miał wybudować, to już się buduje. 

Ludzie wstrzymali się z zaciąganiem kredytów. Wyraził nadzieję, że ta sytuacja wróci 

do normy. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

informacji.  

  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

na temat wydawanych decyzji w roku 2022 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy 

Wieluń obejmującego następujące obszary: obszar nr 1 - teren w rejonie ulic: 

Częstochowskiej, Polnej, Granicznej, obszar nr 2 - teren w rejonie składowiska 

„Ruda”, obszar nr 3 – teren w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Kopernika,  

św. Barbary i Zielonej. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że nie mają pierwotnego planu przestrzennego zagospodarowania gminy Wieluń. 

Dodał, że chodzi mu o zmiany na ul. Polnej, ul. Granicznej, ul. Wojska Polskiego,  

ul. Kopernika, ul. św. Barbary i ul. Zielonej.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedziała, że nie ma żadnych zmian – ta zmiana dotyczy tylko 

składowiska odpadów. Nadmieniła, że taka jest nazwa uchwały. Powtórzyła,  

że zmiana dotyczy tylko składowiska odpadów.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do wykreślenia zapisu  

odnośnie rzędnej terenu. Zapytał na jakiej wysokości znajduje się wysypisko.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedziała, że musiałaby sprawdzić w projekcie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że 210 m n.p.m, to jest pytanie 

na jakim poziomie teraz znajduje się wysypisko? Czy to nie umożliwia, np. powstania 

100 m hałdy śmieci?  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedziała, że musiałaby to sprawdzić.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że z opisu wynika,  

że na podstawie decyzji administracyjnej o pojemności składowiska.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że dla niego to jest duży znak 

zapytania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że oni teraz chyba poszerzyli całe składowisko.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że np. wykreślając ten 

punkt, czy się nie  godzą na to, że np. wysypisko będzie miało 50m-60m wysokości.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że jak był 

pożar to wyglądało jakby może 20m było wyżej.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zakłada hipotetycznie, 

jeżeli jest np. wysypisko na wysokości 190 m n.p.m., czyli te 210 m ogranicza 

wysokość składowiska.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to będzie tak wysoko jak górka na Zmyślonej, bo tam jest chyba 232 m n.p.m.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że ta współrzędna może 

ograniczać, a jej wykreślenie może spowodować, że ta górka może urosnąć wtedy 

do rozmiarów.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię decyzji 

administracyjnej o pojemności składowiska.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jest określona pojemność 

składowiska.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Dodał, że to Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska będzie wydawał decyzję  

w tym temacie. W jego ocenie Zarząd nie ma tu nic…  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o ścieżkę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że była 

błędnie zapisana.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedziała, że tak.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył, że chodzi mu o wysokość, 

czy to nie jest dopuszczenie wtedy do powstania jakiejś hałdy, która później popsuje 

cały urok otoczenia, bo nad las będzie wystawać ileś metrów.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1107/23 w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Wieluń obejmującego 

następujące obszary: obszar nr 1 - teren w rejonie ulic: Częstochowskiej, Polnej, 

Granicznej, obszar nr 2 - teren w rejonie składowiska „Ruda”, obszar nr 3 - teren  

w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Kopernika, św. Barbary i Zielonej (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1107/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

   

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że jest to zastanawiające, ale tu będzie wydawana decyzja administracyjna, jeżeli 

będzie chciał zwiększyć zasób. Wyraził nadzieję, że wtedy więcej dochodów wpłynie 

z tego tytułu, odpisów.  

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu dotyczącej 

zawarcia 11 umów najmu i 1 umowy użyczenia pomieszczeń w Zespole Szkół 

nr 1 w Wieluniu w okresie od listopada 2022 r. do lutego 2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak - z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Wskazał na koncepcję zakończenia sprawy 

zaproponowaną przez wydział i poprosił, aby wyjaśnić, dlaczego jest propozycja 

przyjęcia informacji odnośnie 11 umów, a nie przyjmowanie informacji odnośnie  

umowy użyczenia gabinetu profilaktyki zdrowotnej.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik, aby taką informację przekazała pani dyrektor. Zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami nadmieniła, że uchwała jest 

prawomocna, została rozesłana do wszystkich kierowników/dyrektorów naszych 

jednostek oraz dodatkowa informacja, że jest podjęta taka uchwała, są wzory.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował 

Zarząd, że została zakończona procedura sprzedaży 8ha 50 m.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami nadmieniła, że pieniądze wpłynęły  

na konto. Ostateczny akt notarialny jest podpisany. Procedura została zakończona.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że dwa 

razy byli z panem Henrykiem Wojcieszakiem w Kaliszu, była tzw. umowa 

przedwstępna. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji, zgodnie z koncepcją 

zakończenia sprawy zaproponowaną przez Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Wieluniu  oprócz 

gabinetu profilaktyki zdrowotnej.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu dotyczącą zawarcia 11 umów 

najmu w okresie od listopada 2022 r. do lutego 2023 r. i zgodnie z koncepcją 

zakończenia sprawy zaproponowaną przez Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Wieluniu  w odniesieniu 

do umowy użyczenia gabinetu profilaktyki zdrowotnej odstąpił od przyjęcia informacji 

ze względu na zawarcie umowy użyczenia z pominięciem obowiązku określonego  

w art. 43 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 21.08.1997 r. o gospodarce nieruchomościami, 

polegającego na uzyskaniu zgody właściwego organu w przypadku zawarcia umowy 

na czas nieokreślony (głosowało 5 członków Zarządu).  

       Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   
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Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem  

szkoły w roku szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+  

w ramach akredytacji nr 2020-1-PL01-KA120-VET-096151. 

 

 

  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  pana 

Zenona Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. 

Zapytał, czy to jest kontynuacja, czy nowy Erasmus.  

  Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to jest przy udzieleniu wcześniejszego pełnomocnictwa 

do uczestnictwa w projekcie i złożenia wniosku, a to jest ten sam program Erasmus+, 

jaki był do tej pory realizowany.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wskazał, że w kolejnym 

punkcie jest chyba tożsama sprawa.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak dotyczącą drugiej jednostki. 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył,  

że pełnomocnictwa różnią się jednym punktem. Odnośnie dyrektora ZS nr 1 jest 

pełnomocnictwo obejmujące uprawnienia do sześciu punktów, a w przypadku ZS nr 3 

jest o jeden punkt mniej.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że poprosi pana dyrektor ZS nr 3. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Mariusza Wróbla - dyrektora ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. Wskazał,  

że chodzi o pełnomocnictwa, które się różnią. Przy pełnomocnictwie pana dyrektora 

Wróbla brakuje jednego punktu, a mianowicie 5) udzielenie zabezpieczeń 

(wykonania zobowiązań przez Mocodawcę) na rzecz Fundacji w związku z zawartą 

umową dotyczącą wsparcia finansowego w ramach Programu w tym podpisywanie 
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(wystawianie) weksli (trasowanych, własnych, w tym in blanco) oraz deklaracji 

wekslowych dla Fundacji, bez ograniczeń kwotowych, w tym także jako poręczyciel 

wekslowy, jeżeli zaistnieje taka potrzeba. Dodał, że ten program polega na tym,  

że jest w 100% finansowany przez Fundację, ale powiat musi jak gdyby założyć  

do momentu rozliczenia. Nadmienił, że odnośnie dyrektora ZS nr 1 jak gdyby dali te 

upoważnienia, a przy panu dyrektorze ZS nr 3  tego upoważnienia nie ma. 

Dopowiedział, że w tym przypadku dają jak gdyby pełnomocnictwo do udzielania 

zabezpieczeń w imieniu Mocodawcy, a Mocodawcą tego pełnomocnictwa jest powiat.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jakie jest źródło 

tego pełnomocnictwa. Czy jest przygotowane przez Fundację? 

Pan Mariusz Wróbel - dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że pełnomocnictwo dostał od koordynatora, który będzie składał 

projekt. Zaznaczył, że w jego pełnomocnictwie nie było punktu 5.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że może to jest związane z treściami wniosków, jeśli chodzi  

o realizowany program.  

Pan Mariusz Wróbel - dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

zaznaczył, że pani dyrektor składa Erasmus+ na podstawie przyznanej akredytacji,  

a on składa Erasmus+ bez przyznanej akredytacji i może przez to się różnić 

pełnomocnictwo. Podkreślił, że być może tym jest to spowodowane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania dotyczące punktu 9. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1108/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku z udziałem 

szkoły w roku szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+ w ramach akredytacji  

nr 2020-1-PL01-KA120-VET-096151 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1108/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w związku  

z udziałem szkoły w roku szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+. 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

dyrektorowi Mariuszowi Wróblowi.  

Pan Mariusz Wróbel - dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1109/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w związku z udziałem szkoły w roku szkolnym 2023/2024 w programie Erasmus+ 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1109/23 stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umów najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części 

nieruchomości o pow. 1m2 z prowadzącym jednoosobową działalność 

gospodarczą pod firmą Z.P.H.U. WIKTOR Wiktor Szydło z przeznaczeniem  

na instalację automatu służącego do sprzedaży kanapek, napojów oraz 

przekąsek na okres 4 miesięcy, a kolejno na okres 10 miesięcy. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał jaka jest 

kwota.  

   Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że 200 zł netto. Dodała, 

że jest podniesiona stawka czynszu. Nadmieniła, że zasugerowała panu dyrektorowi, 

że punkt 6 będzie do wykreślenia.  

Pan Mariusz Wróbel - dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

potwierdził.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego tak dziwnie są 

wskazane terminy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że do wakacji  

i po wakacjach.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie,  

że będzie to wyłączone.  

Pan Mariusz Wróbel - dyrektor ZS nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

potwierdził.    

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że wykreślamy punkt 

6 o waloryzacji, a w sumie nie ma tutaj jak waloryzować. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak. Umowa jest 

krótka.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały z poprawką do projektu umowy 

najmu, polegającą na wykreśleniu z § 2 ust. 6.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1110/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego z poprawką do projektu umowy najmu, 

polegającą na wykreśleniu z § 2 ust. 6 (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1110/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia  

zgody na zawarcie umów najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części 

nieruchomości o pow. 2m2 z prowadzącym jednoosobową działalność 

gospodarczą pod firmą SPECTRUM z przeznaczeniem na instalację automatu 

służącego do sprzedaży kanapek, napojów oraz przekąsek na okres 4 miesięcy, 

a kolejno na okres 10 miesięcy. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to jest to samo.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tym razem dotyczy  

to firmy SPECTRUM, która ma większy automat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że również  

z wykreśleniem ust. 6.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że z poprawką 

do projektu umowy najmu, polegającą na wykreśleniu z § 2 ust. 6.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1111/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego z poprawką do projektu umowy najmu, 

polegającą na wykreśleniu z § 2 ust. 6 (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała Nr 1111/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu o wsparcie finansowe wyjazdu Chóru PMDKiS  

na 58. Międzynarodowy Festiwal Pieśni Chóralnej im. prof. Jana Szyrockiego  

w Międzyzdrojach. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mają 

możliwość wsparcia w jakiś sposób działalności Chóru PMDKiS (Powiatowy 

Młodzieżowy Dom Kultury i Sportu w Wieluniu), który jest perełką na arenie 

ogólnokrajowej, jak również w przeszłości chyba zagraniczną jak dobrze pamięta. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że za granicą 

jeszcze nie byli.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że jest 

zaproszenie otwarte do Francji i muszą pojechać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał jak skarbnik 

to widzi zaznaczając, że zwiększyłby środki dla Powiatowego Młodzieżowego Domu 

Kultury i Sportu w Wieluniu na działalność, ale żeby to zostało spożytkowane na ten 

cel.   

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że można tak 

zrobić.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował pana 

naczelnika Kołodzieja, że jest propozycja, aby przekazać środki na działalność 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu z zaznaczeniem,  

że jest to przeznaczone tylko i wyłącznie na działalność chóru.  
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   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, czyli zwiększenie w planie finansowym.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. Zapytał  

o zdanie pana skarbnika.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, żeby  

to nie było finansowane przez powiat, bo tego w żadnym kalendarzu nie ma nigdzie 

zapisanego, więc zostanie zwiększony budżet PMDKiS.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że nie będzie brał 

udziału w głosowaniu.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zwiększeniem planu finansowego Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu o kwotę 10 tys. zł z zaznaczeniem, aby te środki zostały 

przekazane tylko i wyłącznie na działalność Chóru PMDKiS.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jego zdaniem napisałby o zwiększeniu planu finansowego, 

a nie pisałby na co, bo i tak tam nie będzie można tego zapisać w budżecie,  

czy w planie finansowym. To jest chyba rzecz jasna ze wskazaniem dyrektorowi  

na jaki cel.  

    Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w planie 

nie są wyszczególnione zajęcia. 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to jest szczególne działanie promujące dodając, że nie 

chce się wytrącać. Dodał, że myśli, że pan dyrektor zrozumie jaka jest tego jasność. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ponownie zapytał, 

kto jest „za” zwiększeniem planu finansowego Powiatowego Młodzieżowego Domu 

Kultury i Sportu w Wieluniu o kwotę 10 tys. zł.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powtórzył, że nie bierze udziału  

w głosowaniu.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o zwiększeniu planu finansowego Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu o kwotę 10 tys. zł (głosowało 4 członków Zarządu, radny Jakub 

Jurdziński nie brał udział w głosowaniu).  

   Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchylenia Uchwały  

nr 1068/23 w sprawie zawieszenia nauczyciela pełniącego funkcję dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika o zabranie głosu.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.     

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 

informacja ile jest tego urlopu.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że około 60 dni. Dodał, czy jakiekolwiek kroki dalej będzie 

podejmował pan Mirosław Kubiak tego nie jesteśmy w stanie przewidzieć, natomiast 

informację w przedmiotowej sprawie, jeśli Zarząd podejmie uchwałę, przekażą 

również do Komisji, do której skierowane było wcześniej pismo odwołujące się  

za pośrednictwem organu wykonawczego przez pana Mirosława Kubiaka dotyczące 

przedmiotowości, czy nie przedmiotowości podjęcia uchwały przez Zarząd Powiatu.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wtrącił, że to też w konsekwencji będzie wskazywało na zmianę jak gdyby  
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ról i  realizowanych zadań w jednostce, ale nie będzie w tej chwili determinowało 

jakiś dodatkowych kosztów, ponieważ pełniąca obowiązki dyrektora obecnie pani 

Mazur schodzi, czy zeszła z etatu dydaktyczno-wychowawczego na etat kierowniczy, 

a w tej chwili pan Kubiak będzie realizował niejako w tym samym, czy w podobnym 

wymiarze zadania, które realizował wychowawca internatu.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1112/23 w sprawie uchylenia Uchwały nr 1068/23 w sprawie zawieszenia 

nauczyciela pełniącego funkcję dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało 5 członków Zarządu).  

  Uchwała Nr 1112/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

konkursów przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

i Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.     

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w ogłoszeniu 

w punkcie 3 wyznacza się termin na składanie dokumentów. Odrębnymi przepisami 
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ustalany jest minimalny termin jaki jest od ogłoszenia do składania dokumentów,  

nie ma maksymalnego terminu. Dodał, że wydaje mu się, że można to wydłużyć, 

ponieważ jest to bardzo krótki termin jak na przygotowanie tych wszystkich 

dokumentów i koncepcji. Za chwilę będą ogłaszane konkursy o naborze na proste 

granty, gdzie jest krótki wniosek i dajemy tydzień dłużej do 20. marca, a tutaj  

13. marca, stąd zaproponował, aby wydłużyć ten termin do końca marca,  

albo do 15. kwietnia, żeby koncepcje były przemyślane i żeby dać czas na 

przygotowanie tego wszystkiego.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

rozumie to jest wniosek.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy można 

wydłużyć ten termin.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że Zarządu Powiatu nie obliguje żadna kwestia, jeżeli 

chodzi o zapisy ustawowe dotyczące czasookresu określonego do składania 

dokumentów przez kandydatów do postępowania konkursowego. Obligatoryjne  

są dwa terminy, tzn. po zamknięciu okresu składania wniosków maksymalnie  

w 7. dniowym terminie należy powiadomić zainteresowanych kandydatów, członków 

komisji i następnie w kolejnych 7. dniach przeprowadzić postępowanie konkursowe. 

Zaznaczył, że wydłużenie terminu do końca marca, czy do 14. kwietnia to jest już 

decyzja organu wykonawczego.       

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że do końca marca.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w zasadzie 

przepisy prawa blokują „świeżaków” w starcie w konkursie, bo jeśli ktoś chciałby 

wystartować w konkursie to jest jakby zobligowany do uzyskania oceny pracy,  

a dyrektor ma 3. miesiące od wniosku na wydanie takiej oceny.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał sprawę z panią 

Wyrębak i dokumentu, który wypadł. Wówczas było mówione do protokołu, żeby przy 

ogłoszeniu konkursu zapisać, że z tyłu ma być zaklejona koperta, czy 

opieczętowana. Dodał, że nie wie, czy to można umieścić, czy nie. Zapytał, czy nie 



37 
 

można napisać, że składają w zamkniętych kopertach, zaklejonych taśmą. Jego 

zdaniem powinny być zaklejone koperty i odpowiada składający, opieczętowane tylko 

nie wie, czy to powinno być zapisane. Przypomniał, że było ustalone, że tak ma być 

zapisane w ogłoszeniu o konkursie, dlatego zwraca na to uwagę.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że rzeczywiście taka była dyskusja. To jest kwestia 

wiarygodności w stosunku do organu. Zaznaczył, że dokumenty są składane,  

w momencie złożenia są składane do sejfu i teraz wprowadzając dodatkowe zapisy 

techniczne, że zaklejone taśmą, może się również dobrze okazać, że dlaczego taką 

taśmą. Pokreślił, że komisja konkursowa przed rozpoczęciem, po otwarciu przez 

przewodniczącego posiedzenia komisji, każdy członek komisji analizuje, przegląda tę 

kopertę czy jest nienaruszona, itd. Dodał, że nie chciałby tutaj pewnej 

odpowiedzialności przenosić na administrację, na pracowników starostwa, czy 

później na komisję, bo zawsze mogą być takie jakby przypuszczenia: a może miałem 

ten dokument dobry, a może on tam był złożony. Przekazał, że rzeczywiście 

dyskusje prowadzili wtedy i pani kandydat sama doszła do wniosku, że przy jakimś 

przekładaniu prawdopodobnie coś się stało. Wyraził swoje stanowisko,  

że nie chciałby dodatkowych zapisów uszczegóławiających wprowadzać dlatego,  

że nie są w stanie uszczegółowić do końca, przewidzieć co się może zdarzyć,  

albo przewidzieć sytuację jaka może się zdarzyć. Jasną zasadą dla wszystkich jest 

to, że składają dokumenty, są koperty opieczętowane i od razu schowane w miejscu, 

do którego nie ma dostępu nikt do momentu posiedzenia komisji konkursowej.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli zapis 

zamknięta koperta jest wystarczający.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu również powiedział, że chyba tak.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jeżeli przez ePUAP 

(Elektroniczna Platforma Usług Administracji Publicznej) jest podawane, bo tego 

jeszcze nie było w poprzednich konkursach. Jest napisane, że dopuszcza się  

możliwość składania ofert w postaci elektronicznej, opatrzonych kwalifikowanym 

podpisem elektronicznym, albo podpisem potwierdzonym profilem zaufanym ePUAP 

i jest podany adres skrzynki z elektronicznymi kopiami dokumentów wymaganych 
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jako załączniki do oferty. Poprosił o informację jak w tym przypadku jest z tajnością 

złożonej oferty i z oświadczeń, które są w kopercie, a tutaj będą wydrukowane.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na ePUAP nie będzie możliwości.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że osoba, która składa dokumenty zdaje sobie sprawę  

z tego, że ktoś przyjmuje tę ofertę, ktoś analizuje i składa te dokumenty, które są 

przesłane i przyjmujący gwarantuje kompletność tych dokumentów. Zresztą osoba 

przesyłająca ma też potwierdzenie co wysłała.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy można 

ten zapis usunąć.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie, bo to jest dopuszczalna forma.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

być tak, że coś nie przejdzie.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jeśli ktoś się decyduje, to ta jawność jest ograniczona.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że rozumie,  

czyli nie ma problemu z jawnością przy składaniu elektronicznym.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że pierwszy krok pracy komisji to jest zobowiązanie 

wszystkich członków komisji do zachowania tajemnicy związanej z postępowaniem.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czy nie wie, czy nie można później jak przyjdzie ePUAP do koperty włożyć. Dodał,  

że to dobiera osoba, która kładzie potem do sejfu. Zapytał, kto jest „za” wydłużeniem 

terminu do 31. marca.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował,  

że do kwietnia. Dopytał, kiedy będzie ogłaszany kolejny konkurs dotyczący 

Gromadzic.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że decyzja należy do Zarządu i zależy od inicjatywy pana 

starosty w tym zakresie.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział i wtedy jedną komisję  

i wtedy wszystkie trzy.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że można 

zrobić, że wtedy wszystkie trzy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby zrobić to tak jak jest, wydłużyć termin.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ponownie zaproponował 

wydłużenie terminu, po świętach. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu również powiedział, że po świętach.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował 14. kwietnia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” wnioskiem Wicestarosty Wieluńskiego o wydłużeniu terminu składania ofert  

w ww. konkursach w terminie do dnia 14 kwietnia br.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek 

Wicestarosty Wieluńskiego o wydłużeniu terminu składania ofert w ww. konkursach  

w terminie do dnia 14 kwietnia br. (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1113/23 w sprawie ogłoszenia konkursów przeprowadzanych w celu wyłonienia 

kandydatów na stanowiska: Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu i Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1113/23 stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak rozumie mogą 

być dwa zadania po 5 tys. zł, albo jedno za 10 tys. zł 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że mogą, tak z tego wynika.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji nadmienił, że odnośnie wszystkich projektów uchwał nie zostały 

zgłoszone uwagi ze strony organizacji pozarządowych, stanowiska też nie zajęła 

Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1114/23 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

  Uchwała Nr 1114/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu rozwoju, promocji Powiatu 

Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym 

i prozdrowotnym w 2023 roku. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

co do treści projektu uchwały, czy materiału, który został przedstawiony przez 

Wydział Edukacji. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1115/23 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała Nr 1115/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2023 roku. 

 

 

 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę, 

ponieważ przede wszystkim w imprezach sportowych i we wszystkich konkursach, 

które są w zasadzie zakres dat jest od kwietnia, kiedy mniej więcej ogłaszane są lub 

podpisywana jest umowa do grudnia, natomiast np. w ferie zimowe były zawody  

i tutaj jest coś takiego, że nie można zaliczyć wydatków, które są wydane w czasie 
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ferii zimowych.  Zapytał, czy nie można tego zrobić i ułatwić im rozliczenie. Dopytał, 

czy mamy na to wpływ.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że samorządy gminne mogą przekazywać środki, dotować 

działalność klubów i organizacji sportowych, i rzeczywiście ten początek roku dla 

każdego podmiotu jest trudny z punktu widzenia planowania i organizacji zadań. 

Natomiast sądzi, że wszystkie kluby sportowe, organizacje pozarządowe mogą tak 

planować swoje działania, aby mieć szansę skorzystania z przystąpienia  

do postępowania konkursowego, a to dlatego, że w ciągu całego roku podejmują ileś 

inicjatyw i rzeczywiście te na początku roku nie mogą być planowane  

z wykorzystaniem środków, bo jest to związane, m.in. z okresem rozliczenia,  

czy zaciąganiem zobowiązań w formie rachunków, co następnie omówił.     

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że gminy 

też ogłaszają później konkursy. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1116/23 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2023 roku 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała Nr 1116/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2023 roku. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

uwagi do projektu uchwały lub jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1117/23 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu 

Wieluńskiego w 2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Uchwała Nr 1117/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w ramach 

otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w zakresie: rozwoju, 

promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 roku, promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku, organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu 
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Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2023 roku oraz organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2023 roku. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to będzie jedna komisja, która będzie rozpatrywać te wnioski.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1118/23 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert w ramach otwartych konkursów na realizację 

zadań publicznych w zakresie: rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 roku, promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku, 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez 

Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2023 roku oraz organizacji  

i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku 

(głosowało 5 członków Zarządu).        

  Uchwała Nr 1118/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzu imprez  Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2022 roku. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy był zwrot środków.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie.  To było w roku covidowym.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania.  

  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego  

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzu imprez  Łódzkiego Szkolnego Związku 

Sportowego w 2022 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

   Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 22 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania.   

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2022 roku 

(głosowało 5 członków Zarządu).      

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń  

i uroczystości zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji  

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2022 r. 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem przedmiotowej informacji.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację na temat realizacji zadań objętych Zestawieniem wydarzeń i uroczystości 

zgłoszonych do organizacji lub współorganizacji przez Starostwo Powiatowe  

w Wieluniu w 2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 24 

Przyjęcie informacji na temat realizacji wydarzeń organizowanych  

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2022 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

– temat sesyjny. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

pytań, zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację na temat realizacji wydarzeń organizowanych i współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2022 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych 

          – temat sesyjny. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

   Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

 

Pkt 25 

Zapoznanie z wnioskiem Burmistrza Wielunia w sprawie możliwości 

współfinansowania przebudowy skrzyżowania ulic: Warszawskiej, 

Głowackiego, Krakowskie Przedmieście, Kochelskiego. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił 

przedmiotową sprawę, po czym powiedział, że nasuwa się pytanie, bo z pisma 

wynika, że Burmistrz Wielunia jednak nie miał zgody Zarządu Wojewódzkiego, bo ta 

droga była drogą wojewódzką nr 488, a został ogłoszony przetarg z tego co tu widać, 

po czym dodał, że ma pytanie do pana kierownika i do pana wicestarosty, czy były  

w tym przekazaniu, w protokole przekazania jakieś zobowiązania w stosunku  

do Gminy Wieluń.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie, pytali 

też o to, czy ta droga ma jakiekolwiek zobowiązania i uzyskali informację, że nie było 

żadnych ustaleń. 

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

potwierdził.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

udzielenie odpowiedzi, że przy przekazywaniu powiatowi przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich nie było mowy o jakichkolwiek zobowiązaniach w stosunku do urzędu 

Miasta i Gminy Wieluń w zakresie inwestycji poruszanych w piśmie. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że dokładnie tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że Zarządu 

Województwa wobec...  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że taka odpowiedź wystarczy chyba, że ktoś ma jakieś inne propozycje to poprosił  

o jej przedstawienie.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zapytał, czy dopisujemy inwestycje na Gminie Wieluń, które są realizowane.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że jego zdaniem 

można dodać, że jednocześnie zaznaczamy, co jest robione na terenie Gminy 

Wieluń. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy 

wspomnieć jeszcze o tej chronologii działań, jakie powinien podjąć. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że można. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że można napisać, że prosimy 

o chronologiczne… 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że by tego nie 

uwzględniał. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że o tej chronologii trzeba napisać, żeby wystąpić do nas o zgodę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można tak 

ewentualnie jeszcze napisać to, co tutaj padło, że nie było żadnych ustaleń  

i że na przyszłość prosimy o zachowanie chronologii takiej, jak to powinno wyglądać, 

czyli z uzgodnieniem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział żeby nie pisać,  

że teraz nie była zachowana tylko żeby w przyszłości zachować kolejność, 

chronologię działania w procesie inwestycyjnym. 
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           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim projektem odpowiedzi. Następnie poprosił o przygotowanie projektu 

odpowiedzi do podpisu.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek Burmistrza Wielunia w sprawie możliwości 

współfinansowania przebudowy skrzyżowania ulic: Warszawskiej, Głowackiego, 

Krakowskie Przedmieście, Kochelskiego informującej, że przy przekazywaniu 

powiatowi wieluńskiemu przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi drogi 

wojewódzkiej Nr 488 nie było mowy o jakichkolwiek zobowiązaniach Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi wobec Miasta i Gminy Wieluń w zakresie inwestycji 

poruszanej w piśmie. Jednocześnie na przyszłość prosi się o przestrzeganie 

chronologii działania w procesie inwestycyjnym (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 26 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym (TDT) w sprawie powierzenia czynności kontrolnych zgodnie  

z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. – Prawo o ruchu 

drogowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 988 z późn. zm.) w ramach wykonywanego 

nadzoru nad stacjami kontroli pojazdów przez Starostę. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak  

co roku należy takie umowy podpisywać i zapytał, czy zmieniła się kwota. 

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że nie, jest taka sama jak w tamtym roku 700 zł od stacji, mamy  

12 stacji, więc jest 8400 zł. 

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jedna przybyła.  
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  Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że tak, jedna przybyła w Sieńcu.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

co do zawartości treści porozumienia. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem 

Technicznym. 

 

 

 

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził 

zgodę na podpisanie porozumienia z Transportowym Dozorem Technicznym (TDT) 

w sprawie powierzenia czynności kontrolnych zgodnie z art. 83b ust. 2 pkt 1 ustawy  

z dnia 20 czerwca 1997 r. – Prawo o ruchu drogowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 988  

z późn. zm.) w ramach wykonywanego nadzoru nad stacjami kontroli pojazdów przez 

Starostę (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 27 

Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez 

Burmistrza Wielunia, Pl. Kazimierza Wielkiego 1, 98-300 Wieluń  

o dofinansowanie projektu „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olewinie”, realizowanego w ramach obszaru F. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Zapytał,  

czy to jest procedura złożenia wniosku.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, te trzy punkty które teraz będą,  

czyli stowarzyszenie w Strugach, stowarzyszenie w Załęczu i WTZ w Olewinie to są 
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trzy programy z Programu wyrównywania różnic między regionami, mają swój wkład 

własny.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że naszą rolą jest tylko pośrednictwo.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tak, tylko pośrednictwo, chodzi o dwa samochody  

i jedną pompę ciepła w WTZ.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał jaka jest szansa,  

że dostaną te środki. 

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że duża i dodała, że jeżeli będzie taki przypadek,  

że jakieś nie zostanie zrealizowane, to później już są mniejsze szanse na dostanie, 

bo później Łódź musi odsyłać te pieniądze do Warszawy, także oni mówią, że 

zawsze lepiej to wykorzystać, bo później już też mają problemy, jeśli np. powiat 

będzie musiał zwrócić te pieniądze. Wyraziła nadzieję, że w tym roku wszystko się 

uda i będzie zrealizowane.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotowym wystąpieniem.  Zamknął punktu 27. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem w sprawie 

uczestnictwa w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III  

w 2023 r.” PFRON, złożonym przez Burmistrza Wielunia, Pl. Kazimierza Wielkiego 1, 

98-300 Wieluń o dofinansowanie projektu „Modernizacja istniejącego Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Olewinie”, realizowanego w ramach obszaru F. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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Pkt 28 

Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez 

Stowarzyszenie Załęczańskie Źródło, Załęcze Małe 111A, 98-335 Pątnów  

o dofinansowanie projektu „Likwidacja barier transportowych poprzez  

zakup samochodu osobowego 9-cio miejscowego łącznie z kierowcą  

z wykorzystaniem do przewozu osób niepełnosprawnych, w tym na wózkach 

inwalidzkich dla Domu Seniora Załącze”, realizowanego w ramach obszaru D. 

 

 

  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie mamy 

tutaj żadnej decyzyjności, po prostu składają, a my tylko pośredniczymy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd tylko się zapoznaje. 

          Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy przez nasz PFRON 

przechodzi w zasadzie tylko przez konto. 

          Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak i my podpisujemy później umowę z daną 

jednostką, takie są wymogi PFRON-u, że to musi składać powiat. 

          Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotowym wystąpieniem.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem w sprawie 

uczestnictwa w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami  

III w 2023 r.” PFRON, złożonym przez Stowarzyszenie Załęczańskie Źródło, Załęcze 

Małe 111A, 98-335 Pątnów o dofinansowanie projektu „Likwidacja barier 

transportowych poprzez zakup samochodu osobowego 9-cio miejscowego łącznie  

z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu osób niepełnosprawnych, w tym  

na wózkach inwalidzkich dla Domu Seniora Załącze”, realizowanego w ramach 

obszaru D. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

 

 

Pkt 29 

Zapoznanie z wystąpieniem w sprawie uczestnictwa w realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III w 2023 r.” PFRON, złożonym  

przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich, ul. Łukasińskiego 24,  

42-207 Częstochowa o dofinansowanie projektu „Zakup samochodu 

osobowego o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą, z wykorzystaniem  

do przewozu osób z niepełnosprawnością, w tym na wózkach inwalidzkich  

dla Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi SPSK  

w Strugach”, realizowanego w ramach obszaru D. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotowym wystąpieniem. Zamknął punkt 29.  

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem w sprawie 

uczestnictwa w realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III  

w 2023 r.” PFRON, złożonym przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich,  

ul. Łukasińskiego 24, 42-207 Częstochowa o dofinansowanie projektu „Zakup 

samochodu osobowego o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą, z wykorzystaniem  

do przewozu osób z niepełnosprawnością, w tym na wózkach inwalidzkich  

dla Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi SPSK w Strugach”, 

realizowanego w ramach obszaru D. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 30 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

31.12.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.01.2023 r. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora SPZOZ Wieluń i udzielił jej głosu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w stosunku  

do tamtego roku ogólnie prawie 3 500 000 zł różnicy i jest minus, bo o ponad 

2 000 000 zł jest wzrost zobowiązań i 1 500 000 zł należności, czyli tak można by 

sądzić, że gorzej o 3 500 000 zł niż w roku ubiegłym. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak  

z tym, że analizując kredyt to jest na pewno rok trudniejszy, zdecydowanie to się 

musiało odbić, wszyscy o tym wiedzą jak jest, tak jak mówi 1 mln zł, zwiększone 

odsetki i te niepokryte wynagrodzenia za lipiec/sierpień to jest ponad 900 000 zł  

za te dwa miesiące. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że to akurat cena  

za kredyt, który musimy wziąć.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odparła, że tak,  

już tu mamy 1 900 000 zł prosto licząc. Dodała, że jeżeli chodzi o BFF to też musimy 

mieć świadomość, że rzeczywiście akurat na koniec 2022 r. był zaciągnięty.  

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy 2 mln zł  

na te 952 000 zł to jest z tytułu odsetek. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ale to jest taka pozycja, która po wypłacie wynagrodzeń, po uzyskaniu przychodów 

jest natychmiastowo spłacana. Dodała, że należy wiedzieć, że ta pozycja BFF jest  
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to kredyt, taki limit w koncie, czyli momentami jest wysoki, a momentami wynosi zero,  

ale rzeczywiście też zauważają, że w roku 2022 – trudniejszym, musieli te limity 

zaciągać w wyższych wartościach i co się z tym wiąże, wyższe odsetki w tym 

zakresie. 

 

 

 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, ile wynosi limit  

w BFF-e 5 000 000 zł, czy 4 000 000 zł.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że do 5 000 000 zł. 

     Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest stan 

zobowiązań na 31. grudnia i to jest kwota prawie 40 mln zł, natomiast mamy 

należności około 5 mln zł na stan z 25. stycznia i to jest trochę takie nie do końca 

miarodajne.  

          Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że tu i tu jest 

stan na 25. stycznia księgowo, na koniec grudnia to są stany zaksięgowane z datą 

do roku 2022, a stan księgowy 25. stycznia, zarówno w przypadku zobowiązań,  

jak i należności dlatego, że do starego roku doksięgowują do końca marca, jeżeli coś 

się pojawi oczywiście do roku 2022. 

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w należnościach 

jest prawie 5 mln zł z NFZ-u (Narodowy Fundusz Zdrowia) i zapytał, czy te pieniądze 

spływają. 

          Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, jeżeli 

chodzi o Narodowy Fundusz Zdrowia nie ma tutaj żadnych problemów  

z płatnościami, oczywiście to są należności, które jak najbardziej są spłacane 

terminowo i nawet jeżeli są większe kwoty, i zwracają się do Narodowego Funduszu 

Zdrowia, to mogą liczyć na szybszą zapłatę - nie zawsze, ale czasami  

to się udaje. Nadmieniła, że robią tak oczywiście, starają się przyspieszać  

w przypadku, np. ryczałtu, itd. Dlatego, żeby jak najkrócej korzystać z limitu 

finansowego, także dla nich ten wpływ pieniądza im szybszy tym lepszy.  
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           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chce zapytać 

wprost, bo co prawda to jest w następnym punkcie, ale to wszystko jest ze sobą 

powiązane, chodzi o tę pożyczkę w PKO BP - czy to jest rzeczywiście nieuniknione, 

nie da się tego pominąć? 

          Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

chodzi o pożyczkę, o którą zwróciła się rzeczywiście do Zarządu w kwocie 1 000 000 

zł kredytu inwestycyjnego to on jest na dość dobrych warunkach. Podkreśliła,  

że jeżeli nie weźmiemy tego kredytu inwestycyjnego to zwiększymy zobowiązania 

wymagalne i zobowiązania w BFF-e, które są droższe dlatego, że płatność faktury 

przyjdzie w sposób nieunikniony. Przekazała, że wczoraj otrzymałam informację, 

jeżeli chodzi o Ministerstwo Zdrowia, bo tutaj nie tylko zwróciła się o przedłużenie 

terminu kwalifikowalności wydatków - to nie oznacza, że chcą przedłużać projekt 

SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy), podkreśliła, że absolutnie nie. Poinformowała, 

że dzisiaj straż robiła już sprawdzenie techniczne, sprawdzała w środę 

dokumentację, są po sprawdzeniu sanepidu, w przyszłym tygodniu ma nadzieję,  

że Inspektorat Nadzoru Budowlanego da zgodę na użytkowanie i te czynności trwają. 

Niemniej jednak zwróciła się do Ministerstwa Zdrowia z prośbą o przedłużenie okresu 

kwalifikowalności wydatków o jeden miesiąc, wczoraj otrzymała informację, że jest 

zgoda, także dzisiaj wysyła załączniki, które ma już przygotowane, w zasadzie już 

sprawdzone, bo jakby w kuluarach już tę sprawę troszeczkę załatwia i te załączniki 

przez opiekuna były również sprawdzane, także tam jest wszystko w porządku. 

Zaznaczyła, że dostali zgodę, czyli płatność tej ostatniej faktury będzie miała  

z zachowaniem terminu, czyli jak otrzyma fakturę najprawdopodobniej dzisiaj 

zanotuje wpływ do jednostki, to ma 30. dni na płatność i będzie mogła z tego terminu 

skorzystać, bo tak to musiałaby do końca lutego wypłacić te pieniądze, także dobrze, 

że ministerstwo wyraziło zgodę, niemniej jednak wyższa kwota wynika ze wzrostu 

obmiarów. Przekazała, że ich inspektor nadzoru nie miał wątpliwości, zresztą 

mecenas również, wynagrodzenie było kosztorysowe, jeżeli wychodzi jakikolwiek 

wzrost obmiarów tak jak się tu należy, oczywiście były odejmowane kwestie, jeżeli 

było coś za coś, także to wszystko zostało sprawdzone, zweryfikowane, oczywiście 

też podjęła się negocjacji z wykonawcą w zakresie waloryzacji i już dzisiaj może też 

powiedzieć o waloryzacji, o którą firma występowała na poziomie początkowo  

900 tys. zł netto, potem 600 tys. zł netto z racji inflacji, z racji tego, co się dzieje, 

przez w zasadzie pół roku byli zasypywani pismami na temat jak muszą 
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zwaloryzować ten kontrakt, z uwagi na szczególną sytuację. Dodała, że już myślała, 

że będą musieli skierować te 600 tys. zł na mediację, ale udało się, że od tego 

odstąpili. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy całkowicie.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

całkowicie, także waloryzacji nie będzie. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

zasługa pani dyrektor. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że dziękuje 

bardzo i z waloryzacjami to jest tak, że część mecenasów uznaje, że się należy i nie 

ma o czym mówić, a część, że zawsze to jest wątpliwa sprawa, to jest projekt 

rozliczany z różnych źródeł finansowania i rzeczywiście jest tak, że rozliczenia 

finansowe tak, jak już, kiedyś mówiła, wzięła na siebie i cieszy się dzisiaj z tego 

dlatego, że po prostu „czuje” ten projekt i nie chciała dopuścić żadnych takich 

dodatkowych kosztów, bo zawsze ktoś może na którymś etapie powiedzieć,  

że nie tyle, że za dużo, także męczyli się ostatnie pół roku w negocjacjach. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że była duża niepewność. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że duża 

niepewność, ale cieszy się, że się udało i tutaj myśli, że mogą sobie faktycznie 

pogratulować, niemniej jednak wracając do miliona… 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał mówiąc,  

że do miliona zaraz wrócą. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że mówili o tym 

BFF-e, ale chodzi mu o taką sprawę, bo zaraz będzie następny punkt, ale nawiązując 

do tego, ponieważ chciał sobie poukładać pewne rzeczy dopytał, czy w tej kwocie 

która jest wymieniona w planie inwestycji: 4 262 027 zł, to już jest ta kwota związana 

z tym zwiększeniem tego kosztorysu, czy to są wydatki związane, wynikające  

tylko i wyłącznie z umowy.   

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

skarbnika do jakiego punktu się odnosi.  

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że do planu 

inwestycji. 
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           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma 

dlatego, że ostatnia faktura będzie na kwotę 5 205 000 zł, także na pewno nie ma, 

oczywiście zwiększenie musiało iść w niekwalifikowalne dlatego, że tutaj już by nie 

dostali zgody instytucji zarządzającej na to, żeby podnieść koszty kwalifikowalne 

projektu, ale na zwiększenie wartości projektu dostali zgodę, bo tu jest sprawa jakby 

bezdyskusyjna, przy wynagrodzeniu kosztorysowym wzrost obmiarów się należy  

i koniec. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją. Zamknął punkt 30.  

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.12.2022 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 25.01.2023 r. 

  Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

   

Pkt 31 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2023 r. - temat sesyjny. 

 

 

 

 

Pkt 32 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na temat korekty planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2023 r. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że punkty 

31 i 32 zostaną wspólnie rozpatrzone. Dodał, że, nie wie, który materiał przedstawić 

na sesję - jeden i drugi, albo trzeba przygotować jeden zbiorczy. 

   Panu Dorota Krajcer - sekretarz powiatu odpowiedziała, że jeden i drugi.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że korekta 

wynika z darowizny związanej z aparatem RTG. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to 49 900 zł. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czemu w kosztach  

to 63 tys. zł jest zwiększone dodając, że mówi o korekcie. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w korekcie jest na pewno RTG, dostosowanie pomieszczeń RTG będzie koszt 

około 300 tys. zł to już wiemy i RTG oczywiście będzie jako dotacja, więc ona będzie 

w tej samej wartości w przychód i w wartości amortyzacji do nowego roku i w koszty 

wartość amortyzacji plus dostosowanie pomieszczeń, na pewno tutaj jest różnica, 

jeżeli chodzi o te znaczące kwestie związane z aparatem RTG. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to tylko to,  

czyli na przychodach 49 tys. zł, a 63 tys. zł na kosztach. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu kontynuowała, że było  

to konieczne z tego względu, że nie mogą w planie inwestycyjnym nie wykazywać 

tego RTG, skoro już umowa została podpisana, a żeby była zbieżność z planem 

finansowym i planem inwestycyjnym, to musieli tę korektę niezwłocznie przedstawić, 

także plan po korekcie. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

zdążą.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że dyrektor 

szpitala ma obowiązek zrobić plan finansowy do końca roku, bo inaczej nie mógłby 

wydatkować ani złotówki w roku kolejnym i tych planów finansowych może być - 

ustawodawca tutaj mówi oczywiście trzymamy się ram kosztownych, itd., jeżeli 

chodzi o związanie wynikiem finansowym - kilka, a Zarząd proceduje ten ostatni, 

aktualny. 

      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania do tego punktu. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 
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           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma kilka pytań - 

zakładamy, że przychody ZOZ-u to 104 mln zł, koszty to 106 mln zł, koszty 

finansowe i pozostałe operacyjne to 2 904 000 zł, wychodzi nam strata 4 969 640 zł, 

ale odliczamy koszty amortyzacji środków, które zostały przez nas sfinansowane, 

więc strata wychodzi 3 504 000 zł. Zaznaczył, że zakładamy stratę i teraz nie bardzo 

widzi finansowania pod spodem tej straty, bo pomija fakt środków na wydatki 

majątkowe i otrzymane dotacje, i chciał się zapytać, czy te dotacje na rezydentury  

i staże, czyli ta dotacja 1 324 400 zł, bo nie zna się akurat na przepisach dotyczących 

tego, czy one są ujęte już w przychodach w pozycji 1 i w podpunktach od 1 do 5,  

czy nie. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że są ujęte, 

oczywiście, że tak, bo wymogi mają, co do układu planu bardzo nieostre, jeżeli 

chodzi o przepisy ustawowe - mają być przychody, koszty, wynik finansowy  

w dowolnej podziałce. Podkreśliła, że zależy im, żeby to było czytelne, a poza tym 

jest wymienione, że w planie finansowym muszą podać odrębnie środki na wydatki  

i te wszystkie pozycje od 7 do 16 w planie finansowym. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w porządku. 

Kontynuował, że chodzi mu o taką rzecz, zakładamy wynik finansowy minus 

3 500 000 zł, zakładamy również, że stan środków pieniężnych zbytnio się nie różni, 

ale to jest 290 tys. zł, czyli te 290 tys. zł przeznaczamy na pokrycie tej straty,  

ale 3 200 000 zł przykładowo zostaje i teraz mamy stan zobowiązań na początek 

roku 39 500 000 zł, stan na koniec roku 41 700 000 zł, to jest 2 200 000 zł, więc 

brakuje mu cały czas tego miliona. Dodał, że w stanie zobowiązań, w planowaniu 

powinno być nie 41 700 000 zł, ale 42 700 000 zł. Powiedział, że jednej rzeczy tutaj 

nie ma ujętej, a mianowicie spłaty rat kredytu, które nie są ujęte na pewno  

w kosztach, odsetki są ujęte w kosztach, ale spłaty rat kredytu nie ma, czy z tego 

wynika, że jeżeli tego miliona, bo tutaj ze spłat rat kredytu wychodzi, że mamy 

962 000 zł, tutaj 70 000 zł, około miliona złotych będzie różnicy, to znaczy powinno 

być jeszcze, jako dodatkowe środki, ten milion złotych, jako zwiększenie zobowiązań 

krótkoterminowych chyba, że zakładamy, że stan kredytów się nie zmieni, czyli ten 

milion zaciągniemy i w porządku, bo mamy w planie zaciągnięcie miliona, ale cały 

czas powtarza, że ten milion, który wynika ze straty, powinien być ujęty w stanie 

zobowiązań długo i krótkoterminowych na koniec roku, bo to się po prostu  

nie zgadza. Poprosił panią dyrektor o wypowiedź w tym temacie. 
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           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że stany, 

które są podane poniżej są stanami, które właśnie ustawodawca wskazuje,  

że niezależnie co by się działo, nie powinny zostać przekroczone, czyli jakby 

stanowią limit, który dyrektor zakłada, że nie przekroczy, planując w ten sposób 

budżet, czyli jeżeli w ten sposób budżet by wyglądał, jak jest planowany,  

czyli nie mamy do czynienia z wyższymi przychodami, to nie powinna również 

poziomu zobowiązań, który sobie założyła przekraczać. Generalnie te stany, 

oczywiście można w ten sposób potraktować, że ten milion sobie tutaj dopniemy  

z tym, że ten plan był wcześniej tworzony, niż miała wiedzę i informację,  

że z obmiarów ma dodatkowe, bo tak jak mówiła, to przeszło przez inspektora 

nadzoru, tam było szczegółowo sprawdzane, jak inspektor wziął te 22 kosztorysy  

do sprawdzenia, również uzyskała informację, że są tam pozycje, które on uważa,  

że powinny być ściągnięte, więc jakby biorąc te kosztorysy nie wiedzieli, na czym  

ta sytuacja stanie, jeżeli chodzi o obmiary i rozmowy o kredycie.  

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przerwał, mówiąc, że zaraz  

do tego przejdzie. Dodał, że tutaj nie pasuje mu finansowanie tego, a druga sprawa 

jest taka, jak już mówił o tym milionie złotych.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że nawet, jeżeli 

weźmiemy ten milion, to nadal zastanowiłaby się, czy rzeczywiście jest podstawa  

i potrzeba podnoszenia tej kwoty, bo oczywiście mają limit finansowy w BFF, który 

jest dla nich droższy i jeżeli nie wezmą kredytu inwestycyjnego… 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przerwał, mówiąc,  

że w porządku, jeżeli planujemy w BFF, to on będzie i nie ma problemu, bo mamy 

ten limit 5 milionów, jeżeli pani dyrektor go weźmie i ma, to wykaże pani dyrektor  

na koniec roku nie 41 700 000 zł, ale 42 700 000 zł. Dlatego chodzi mu o to,  

że z samej tabeli wynika, że brakuje tych pieniędzy. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak tylko 

założenie limitu ma takie i takie mają podejście, i takie jest uzasadnienie brania tego 

limitu, że to nie jest zamierzenie, że chcą 5 milionów mieć cały czas zaciągnięte,  

to jest na sytuacje, kiedy muszą bieżąco ratować swoją płynność, ale generalnie jest 

to takie źródło finansowania, które jak tylko jest przychód to spłacają. 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

skarbnik ma jeszcze pytania.  



63 
 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował, że pomija fakt 

bieżącej działalności i pokrycia tego, bo tutaj nie ma żadnej mowy na temat inwestycji 

- na temat inwestycji mamy ten plan, dlatego specjalnie zapytał się wcześniej,  

czy w tej kwocie 4 262 000 zł, będzie ta dodatkowa kwota i mówi od razu, że wynika 

z tego, że jest niezbędny, biorąc pod uwagę te wcześniejsze zapisy, żeby ten milion 

pani dyrektor wzięła. Co Zarząd zrobi, to jest druga sprawa, ale jedna rzecz mu się 

nie podoba tutaj, bo jaki jest sens, dodając, że rozumie, że wpisanie do planu 

inwestycji przebudowy i rozbudowy części budynku szpitala w kwocie 4 262 000 zł, 

gdzie zwiększymy go o te kosztorysowe rzeczy, o ten dodatkowy milion powiedzmy, 

bo mamy finansowanie, 900 tys. nasze, środki zewnętrzne tyle i ten milion jakby był  

z kredytu później, zapytał po co robimy, zaznaczył zwracając się do Zarządu, że to 

jest tylko jego pytanie, te wielkie plany i piszemy, że środki własne, kredyt, pożyczka, 

skoro wiemy, że tylko na razie bierzemy ten milion złotych, a wynika  

z kosztów działalności bieżącej, że cały czas powtarza, że mu brakuje miliona,  

to jest inna sprawa, ale zakładamy, że będzie ze środków własnych zakupów 

inwestycyjnych na 4 miliony, przecież my tych pieniędzy nie mamy. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że jeżeli chodzi  

o plan inwestycji, to generalnie do końca roku muszą zrobić plan finansowy i plan 

inwestycji. W planie inwestycji, do 30. dni musi opublikować plan zamówień 

publicznych, który również z tych inwestycji tutaj wynika, jeżeli chodzi o plan 

zamówień publicznych, generalnie wymogi są dość ostre i tutaj wielkie zmiany  

nie powinny być dokonywane, to jest kwestia też podejścia, bo oczywiście, jeżeli 

sytuacja na to nie pozwoli mimo, że wie, że np. winda, czyli dźwig szpitalny, który 

planują na 300 000 zł, będzie funkcjonował w miarę normalnie i nie zdarzą się środki 

zewnętrzne, żeby mogła tutaj pokryć, to nie zdecydują się rzeczywiście na tę 

inwestycję. Niemniej jednak wiedzą, że potrzeba jest ewidentna i też, jakby 

rozglądają się za środkami zewnętrznymi, żeby tutaj tę windę zrobić i wtedy 

oczywiście, tak naprawdę nie wpisuje dotacji, jeżeli nie ma na to umowy, bo uważa, 

że nie ma prawa na to wpisać dotacji, jeżeli nie ma umowy, ale wie, że tego  

nie zrealizuje. Zaznaczyła, że to jest kwestia podejścia - czy słusznego, nie wie,  

to zależy jak na to spojrzeć dlatego, że generalnie dzięki takiemu planowi inwestycji,  

to wiedzą, jakie potrzeby są tak naprawdę bolączkami w szpitalu i należałoby  

je zrobić. Podkreśliła, że oczywiście zrobią, jeżeli sytuacja finansowa na to pozwoli, 

lub wyszukają środki zewnętrzne w tym zakresie. 
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      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

plan. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu dodała, że tak, ale on się 

przekłada na plan zamówień publicznych i dzięki temu, że to ma, to potem,  

np. jak pojawiają się możliwości wnioskowania o środki zewnętrzne, to mają już  

w planie, mają w planie zamówień i mogą generalnie szybciej działać. Przypomniała, 

że było pytanie jednego z radnych, chyba pana radnego Andrzeja Stępnia, na temat 

planu inwestycji i wtedy nie miała ze sobą tego planu inwestycji, bo chyba było takie 

spodziewanie się, że dużo mniej realizują niż jest zaplanowane, oczywiście  

na taką krytykę mogą się narazić, aczkolwiek, szpital ma działać i ma zachować 

ciągłość działalności i jeżeli winda stanie, to oczywiście jest problem i musi, że tak 

powie znaleźć środki i zrobić to, ale jeżeli nawet planowała, a winda nie stanęła  

w danym roku, to nie jest żadnym uchybieniem, że zaplanują ją w roku przyszłym.   

      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

tylko plan finansowy i można go zrealizować albo nie, są to jak pani dyrektor  

określiła sprawy, które według dyrekcji szpitala są jak najbardziej potrzebne  

do funkcjonowania szpitala. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, są 

bardzo istotne, one wszystkie są potrzebne tylko, że tak jak mówi, najważniejsza jest 

ciągłość działalności i to jest to, co muszą zabezpieczyć, bo to nie jest jednostka 

stworzona do inwestycji. 

      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są priorytety, które są najważniejsze w tym planie, a reszta to są poboczne. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak  

i czy słusznie do tego podchodzi, to jest kwestia do dyskusji i być może do zmiany 

naszego podejścia, niemniej jednak kiedyś była taka sytuacja, że te plany 

inwestycyjne były bardzo skąpe i potem jak się pojawiała jakaś sytuacja, co robimy  

w szpitalu, to musieli się zbierać i zastanawiać się, a generalnie planując dany rok, 

zastanawiają się jakie są potrzeby, co się udało, co się nie udało, co należy, a co nie. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chciałby tylko 

jedno powiedzieć, żeby to się trzymało to uważa, że w tej tabeli zaznaczając, że nic 

nie mówi na ten temat, że trzeba planować, bo to jest wszystko w porządku, tylko 

chciałby, żeby było w tej tabeli napisane, że inwestycja będzie realizowana, jeżeli 

będą na to środki finansowe.  
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      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co pani 

dyrektor przewiduje w tych szacowanych dodatkowych kosztach w wysokości 

2 904 000 zł.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu zapytała, czy w planie 

finansowym, tak. 

      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w planie finansowym, bo to jest dość spora kwota.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu zapytała, w której pozycji. 

      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w tabeli są przychody, koszty, a następnie szacowane dodatkowe koszty. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to są koszty finansowe, tak, o tym mówimy. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że szacowane dodatkowe koszty, oprócz tych, co pani wymieniła.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że one się 

w pozycji wyższej nie pojawiają. Wyjaśniła, że nie mają żadnego schematu, szpital 

nie ma w przepisach ustawowych żadnego schematu, dodatkowe to tylko  

w znaczeniu, że nie ma ich w kosztach rodzajowych, bo wyżej mamy koszty 

rodzajowe, a te szacowane dodatkowe, to są pozostałe koszty operacyjne i koszty 

finansowe - koszty finansowe to oczywiście odsetki, kredyty, zobowiązania, 

pozostałe to tutaj mamy rezerwy. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

ogromna kwota, 2 904 000 zł, po czym zapytał, czy mają postępowania jakieś 

komornicze. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że na ten 

moment nie, ale tutaj są rezerwy. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy rezerwy 

na sprawy sądowe. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że również, 

tak. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że z harmonogramu 

spłat kredytów, które są podpisane to już są 2 miliony. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że niezależnie 

od wyniku postępowań spraw sądowych, ale jeżeli sprawa trafia do sądu, to mają 
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wykaz tych spraw sądowych i muszą na poczet tych spraw, biorąc pod uwagę 

roszczenie i ich ubezpieczenie, utworzyć rezerwy, nawet jeżeli przewidują,  

że wygrają to i tak muszą utworzyć rezerwy. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że dyskusja już się wyczerpała. Odnośnie tych dwóch punktów  

podsumował, że Zarząd zapoznał się z informacją na temat, zarówno planu 

finansowego, jak i tej korekty i zaproponował przekazanie na sesję Rady Powiatu 

korekty.  

           Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zapytała, czy nie będzie pytań, 

gdzie jest plan, skoro przedstawiamy korektę. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

Zarząd się zgodzi, to mogą jako plan finansowy podać korektę. Dodała, że tylko 

dlatego wykonali korektę, bo Zarząd wcześniej dostał plan, bo tak to by nie pisała 

korekty. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

już cały materiał zawarty z korektą, jest jednakowy tylko tę tabelkę zmienić i jest 

dobrze.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, czyli 

mogą bez korekty dać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak.  

Powiedział, że Zarząd przedstawia plan, po czym zapytał, czy jest taka zgoda 

Zarządu. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Powiedział, że dobrze, jest zgoda Zarządu,  

po czym ogłosił zamknięcie obu punktów. 

 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na temat planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

na 2023 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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         Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na temat korekty 

planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na 2023 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 33 

Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

    a) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą 

określenia przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego  

oraz zasad na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny 

aparatury i sprzętu medycznego za 2022 rok – temat sesyjny,  

    b) zapoznanie z informacją dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2022 rok – temat 

sesyjny. 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy do amortyzacji 

później liczymy tylko środki własne.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

amortyzację generalnie liczymy całą, a od wyniku tylko odliczamy. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wie, amortyzację 

tak, ale od wyniku finansowego na koniec później tylko ze środków własnych. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam za bogato 

nie będzie, bo tam mamy ile, 170 tys. zł tych swoich środków łącznie z tymi 

włączonymi. 
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           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie,  

bo wszystkie amortyzacje, które nam spływają… 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przerwał, że mówił, że przybyło 

tylko tyle.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest błaha 

sprawa, ale zapytał, czy za wywieszanie reklam w szpitalu szpital bierze jakieś 

pieniądze.  

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

generalnie jak najbardziej, jeżeli chodzi tutaj o tego typu kwestie to również podlegają 

one opłacie.   

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy są jakieś umowy. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile to jest pieniędzy rocznie. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie wie, 

to drobnostki. Dodała po chwili, że chyba, że jest jakaś akcja taka dobroczynna. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wtedy 

odstępują jak dobroczynna.  

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie,  

ale nie do tego mienia.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy 

dotyczące tego punktu, czy nie.  

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie, w następnym 

punkcie zada pytanie.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że jest zgoda na zamknięcie tego punktu, Zarząd zapoznał się  

z informacjami.  

 

 

a) Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu dotyczącą określenia przeznaczenia i standardów aparatury  

i sprzętu medycznego oraz zasad na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, 

przyjmował darowizny aparatury i sprzętu medycznego za 2022 rok – 

temat sesyjny, 
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b)  Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu dotyczącą zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku 

trwałego SP ZOZ za 2022 rok – temat sesyjny. 

Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 34 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poręczenie kredytu inwestycyjnego w kwocie 

1 000 000,00 zł. 

 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

pierwsze pytanie, kredyt jest jeszcze nie udzielony, czyli to by trzeba było zmienić. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, mają 

wstępną ofertę, która dotyczyła okresu, który zamyka się bodajże 17. lutego ważną 

decyzję kredytową. Niemniej jednak, nie wykorzystali tej decyzji kredytowej, bank 

sam się do nich zwrócił, więc generalnie potem zaczęli rozmowy na temat, 

ewentualnie właśnie tego miliona, nie dwóch, bo początkowo bank oferował  

2 mln zł, tak jak mówi do 17. lutego. Przekazała, że generalnie milion byłby 

oczywiście z przeznaczeniem na SOR i ten milion pozwoliłby zamknąć tę inwestycję 

bez zwiększenia wkładów własnych z finansów szpitala. Nadmieniła, że każde 

finansowanie ze środków szpitala teraz by wpłynęło albo na BFF, albo  

na zobowiązania wymagalne, nie są w stanie ze środków własnych, przy obecnym 

poziomie przychodów i kosztów wygospodarować w pieniądzu tutaj finansowanie 

inwestycji. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile będzie kosztować 

obsługa. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tam jest 

marża przewidziana na 1,5%, aczkolwiek kredyt na 5 lat, wiadomo, że  WIBOR. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na 5 lat, tak. 
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           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nawiązując  

do tego co wcześniej mówił, po prostu wynika z tego, że ten kredyt, który pani 

dyrektor chce wziąć uważa, że jest niezbędny. Zaznaczył, że to jest tylko jego opinia, 

ponieważ nie ma i w przyszłości nie widzi środków, żeby sfinansować i zapłacić ten 

SOR, więcej nie można. Dodał, że uważa, że dopóki szpital nie będzie generował 

zysku, nie będzie miał pieniędzy na spłatę rat kredytu, ale żeby zaspokoić 

finansowanie i zapłacenie za szpital uważa, że z tych dokumentów, które tutaj są,  

ale zaznaczył, że to jedynie tylko i wyłącznie tyle, więcej kredytów wydaje mu się,  

że nie możemy, bo zakładając stratę nie mamy możliwości spłaty kredytu, nie ma  

z czego po prostu.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Łukaszowi Dybce. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu kontynuując wątek pana skarbnika, 

zapytał gdzie widzi pani dyrektor możliwości poprawienia sytuacji finansowej, czyli, 

które oddziały mogłyby lepiej zafunkcjonować, w ramach tego, co już istnieje,  

bo chodzi o to, że naprawdę dochodzimy jego zdaniem już do tej „poprzeczki górnej”. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, której nie 

przeskoczymy. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu kontynuował, mówiąc, że ani szpital 

nie uciągnie, ani powiat tego nie uciągnie i teraz musimy wykrzesać coś z własnych 

sił i zwiększyć obrót tam, gdzie są kolejki może, żeby wydajność się poprawiła, tak, 

żeby ten zwrot był dla nas większy i żeby nam starczało na bieżące sprawy. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że zwiększenie 

przychodów.  

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odparł, że dokładnie, a druga rzecz, 

to chciałby też prosić o jakieś teraz takie maksymalne zatrzymanie tych wydatków 

takich może niekoniecznych, czyli zakupy jakichś aparatów, czy łóżek, czy czegoś, 

może nie dokonywać z własnego zasobu tylko to, np. na rok przystopować. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SPZOZ w Wieluniu powiedziała, że zgadza się 

całkowicie i jeżeli chodzi o wydatki ze środków własnych, to naprawdę bardzo  

je minimalizują. 
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           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że wcześniej, w tym mieniu 

było zaznaczone, że ta kwota tych zakupów była taka znacząca za ten rok. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że około 

200 tys. zł, to nie jest znacząca kwota. Zaznaczyła, że zdarzają się sytuacje,  

że mają do czynienia, np. z awarią sprzętu medycznego, na którym pracują,  

np. mieli awarię ramienia C na bloku operacyjnym i nie ma innej możliwości, muszą 

takie wydatki zrobić, bo inaczej nie będą świadczyć przychodów. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że rozumie, konieczna 

sprawa, ale żeby rozróżnić po prostu rzeczy te, które nie są konieczne. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że 150 tys. zł 

było w tamtym roku. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

chodzi o rok 2022 i zgadza się, że w ten sam sposób muszą potraktować rok 2023, 

jeśli chodzi o zakupy, jedynie bieżące, wynikające po prostu z bieżącej pracy, takie, 

które np. jeżeli mają awarię sprzętu, a na tym sprzęcie pracują, żeby uzyskać 

przychody, to oczywiście nie ma nad czym się zastanawiać, także to jest 

równoważenie przychodów i kosztów. Żadne jakby rozwijanie działalności na własny 

koszt nie wchodzi w grę, w roku 2022 rzeczywiście, dzięki licznym dotacjom, jak 

najbardziej to się udało, bardzo się wzmocnili w sprzęt, aparatury medyczne, 

absolutnie nie ze środków własnych i w ten sposób to musi być dokonywane, 

wdrożenie e-usług również poniosło za sobą konieczność, ale też czasy, które mamy, 

zakup serwerów i tego typu elementów, ale to też zakupili ze środków  

na cyberbezpieczeństwo, te 400 tys. zł, które uzyskali i z tego zostały zakupione 

serwery. Dodała, że niemniej jednak są takie sytuacje, których nie unikną, np. teraz 

też mają informację, że wchodzi rezonans magnetyczny, to też potrzebują 

dodatkowego miejsca. Zaznaczyła, że nie decydują się na zakup serwera  

za ponad 200 tys. zł, bo wiadomo, że ich na to nie stać, tylko decydują się na zakup, 

za 3,5 tys. zł takiego, który jest używany, ale jakby został wyczyszczony, 

zregenerowany przez oczywiście firmę zewnętrzną, która za te pieniądze sprzedaje, 

z gwarancją na 3 lata i płacą za to 3,5 tys. zł, także wydatków całkowicie się nie da 

uniknąć, ale zapewniła, że przy każdym takim wydatku szukają jak najtańszej opcji  

i skupiają się tylko na koniecznych, bo też to tak widzi. Jeżeli chodzi o zwiększenie 

przychodów podkreśliła, że muszą mieć dużą elastyczność wobec tego, co się dzieje 

dlatego, że to też nie jest tak, że Ministerstwo Zdrowia i Narodowy Fundusz Zdrowia 
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nad tym nie pracują, oni obserwują i widzą, co się dzieje w szpitalach. Stratę, którą 

planują na rok przyszły, inne szpitale również planują w dużych kwotach, bo na razie, 

biorąc pod uwagę wyceny procedur i podwyżki ustawowe, bo to jest bolączka, nie 

spina się. Niemniej jednak cały czas mają jakieś informacje, że np. jest kolejne 

przeliczenie procedur, więc obserwują, jakie procedury są przeliczone,  

o ile i oczywiście tego wszystkiego muszą przypilnować, teraz z kolei, również wyszła 

informacja, że będą już płatne krótkie pobyty, czyli nie ma tak, że wpadnie pacjent  

na jeden dzień, czy na dwa i szpital nie uzyska z tego tytułu przychodu. Cały system 

niejako chyba, a nawet na pewno dostosowuje się do tych trudności, które 

zauważają. Dodała, że dlatego stoi na stanowisku, że plan finansowy muszą 

pokazywać rzetelnie, to co nas boli muszą pokazywać, w sposób nie jakiś 

odrealniony, bo potem są sprawozdania i tak, jak np. zeszłym roku wszystko się 

schodziło i przez to są też wiarygodni, że planowanie schodzi się z wykonaniem,  

a bardzo często jest tak i z doświadczeń tak wynika, że na koniec roku wynik jest 

lepszy, niż planowali, ale to wynika oczywiście z tego, że tak jak mówiła,  

np. wycena procedur poprawiła się na internie i chirurgii od września, a na oddziałach 

internistycznych, na SOR-e od października procedury, które np. od września  

nie były, także to się dzieje. Dlatego mówi, np. o bolączce podwyżkowej, że lipiec, 

sierpień nie został pokryty, ale potem już niejako tutaj świadczeniobiorca,  

czyli Narodowy Fundusz Zdrowia, dostrzegł problem i już pewne kroki zostały 

poczynione, żeby zwiększyć przychody dla szpitala, także jak najbardziej tutaj muszą 

się dostosowywać. Poinformowała, że na bieżąco monitorują liczbę pacjentów i czas 

pobytu tych pacjentów. Nadmieniła, że rozmawia oczywiście z ordynatorami na ten 

temat, niejako pilnując tego wyniku finansowego, bo oni pilnują działki medycznej 

swojej, aczkolwiek jak widzi tutaj jakieś rzeczy, które rzutują na wynik finansowy,  

to je monitorują, wprowadzona została segregacja odpadów, też muszą tych kwestii 

pilnować, bo to też są pewne oszczędności. Podkreśliła, jeżeli chodzi o transport,  

to bardzo wysokie są koszty transportu, też przyglądają się tej kwestii tego 

międzyszpitalnego, itd. i też tutaj podjęli działania, że w nowym przetargu w zasadzie 

sanitariuszy dają swoich, a tam tylko kierowca w przypadku tego zapasowego 

transportu i na tym też już zaoszczędzili, jeżeli chodzi o stawkę kilometrową, także 

muszą w każdym zakresie szukać tego typu oszczędności. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, w jakim stopniu, np. ten nowy 

SOR jest w stanie poprawić wynik finansowy szpitala - czy jest w stanie poprawić? 
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           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że miejsce, 

jako miejsce niekoniecznie poprawi wynik finansowy, sami od środka muszą dbać  

o to i uważa, że mają dużo do zrobienia, aktualnie też opracowali taką bardzo 

szczegółową procedurę dla lekarzy, ale nie tylko dla lekarzy, bo chcą też, żeby 

oddziałowy tych kwestii pilnował. Chodzi o rozliczenia na odcinku SOR  

i ambulatorium, analiza dokumentacji w międzyczasie, jak już tu chyba kiedyś na ten 

temat mówiła, pierwsza pokazała, że nie do końca sprawozdają tak, jak by mogli 

sprawozdawać, żeby uzyskiwać wyższe przychody, także tutaj jest ta kwestia, którą 

pilnują, monitorują. Zaznaczyła, że muszą bardzo tego pilnować dlatego, że lekarze 

zmieniają się na SOR-e, to są różni dyżuranci, różna jest jakość ich prac w zakresie 

dokumentacji medycznej i sprawozdawania. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że SOR jest właśnie 

takim oddziałem, który teraz będzie wizytówką zewnętrzną szpitala, ale ta wizytówka 

zewnętrzna sama pieniędzy nam nie da tylko właśnie ta obsługa, czyli ci lekarze. 

Poprosił, żeby ci lekarze byli z najwyższej półki, żeby właśnie umieli zadbać  

o pacjenta, jak i też o ten wynik, bo to jest najważniejsza sprawa teraz, że niestety 

sam budynek, ani sprzęt, nie zapewni finansowania. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie,  

ale tu muszą jakby od swojej strony pewnych elementów przypilnować, wiedzą  

jak to się rozlicza, wiedzą jak powinno się rozliczać. Podkreśliła, że ma zamiar 

wprowadzić również ankiety, które nie będzie wypełniał lekarz, ale lekarz będzie na 

koniec je podpisywał. Chodzi o to, żeby w tej ankiecie się podstawowe elementy 

znalazły i wtedy obsługa, która jest, czyli ratownicy, pielęgniarki, którzy w tym 

systemie również funkcjonują, będą mogli pewne rzeczy czarno na białym zobaczyć, 

że muszą procedury być sprawozdane, które są wykonane, bo jeżeli jest, np. pomiar 

ciśnienia i nie zostanie wpisany, a dla nich to jest procedura, wydawałoby się drobna, 

to ona ma wpływ.  

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu przerwał, mówiąc,  

że 20 pacjentów dziennie, razy tę ilość i już jest pewna suma, tak. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, także 

to są takie niuanse, oczywiście jak najbardziej, jeżeli Zarząd by sobie życzył,  

to można zrobić takie robocze spotkanie, na którym przybliży, o co szczegółowo 

chodzi, bo to są pewne elementy, które osoby pracujące na SOR-e powinny robić  

z „zamkniętymi oczami” i to nie jest absolutnie coś, co nie jest wykonywane na rzecz 
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pacjenta, bo oczywiście bardzo mocno podkreśliła, że nigdy nie będzie popierała  

i nigdy nie ma takich wskazań, żeby wykazywać coś, co nie było robione, absolutnie 

nie tylko, że mają problem z tym, że część lekarzy nie wykazuje wszystkiego, co jest 

robione, tak, albo w przypadku TK (Tomograf Komputerowy), użyje znaku procedury 

nie tego co trzeba i też finansowanie może być odpowiednio lepsze lub gorsze. 

Dodała, że to są pewne elementy, które muszą u siebie spinać i ma nad tym duży 

nadzór, jeżeli chodzi o rozliczenia od początku roku, też tutaj bardzo dużo Zarządowi 

opowiadała na ten temat, wprowadzali nowe oprogramowanie, pełno problemów było 

po drodze, też już tutaj chciała Zarządowi powiedzieć, że i NPL (Nocna i Świąteczna 

Opieka Zdrowotna) został od początku roku posprawdzany i rehabilitacja, i różne 

tytuły, bo mieli dużą zmianę, jeżeli chodzi o kierownika działu rozliczeń, co ma 

olbrzymie znaczenie w rozliczeniach, więc tutaj nie była pewnych kwestii pewna  

i od początku roku, rzeczywiście sprawozdali procedury, za które im się należało  

na kilkaset tysięcy złotych, dzięki takiemu nadzorowi i sprawdzaniu, bo lekarzy  

nie jest dużo. Nie można się spodziewać, że w roku 2023 zrobią rewolucję i nagle 

ściągną super fachowców, którzy wszystko będą robić pod nasze dyktando,  

ale uważa, że naprawdę mają bardzo dobrze przyzwoicie działające oddziały, tym 

bardziej, że jeżeli chodzi o Narodowy Fundusz Zdrowia, to cały czas zmienia się 

wycena procedur i zasady, bo zmienił się totalnie system finansowania  

i na tym stracili, i stąd to pogorszenie sytuacji. Podkreśliła, że wcześniej szpital 

dostawał na różnicę wynagrodzeń, związanych z podwyżkami ustawowymi,  

to wszystko zostało zabrane i teraz zmieniła się wycena procedur na poszczególnych 

odcinkach i tym bardziej wzrasta kwestia rozliczeń, także bardzo dokładnie muszą 

analizować i pilnować tych rozliczeń. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma ostatnie pytanie, 

jaki ma pani dyrektor plan na pokrycie tego kredytu, czy chce spłacać ten kredyt 

zaciągnięty, w planie co pani dyrektor przewiduje, jakie dochody? 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli 

chodzi o ten kredyt inwestycyjny, to oczywiście uważa, że tutaj przypilnowanie 

procedur ambulatorium i SOR, jak najbardziej efekt przyniesie, poza tym, prowadzi 

analizę liczby pacjentów w poszczególnych godzinach, która odwiedza nasze 

ambulatorium i planuje również nocą, nie w pełnym zakresie, ale w tygodniu,  

czyli w godzinach od 23 do 6 rano, w wybrane dni w tygodniu, pozostawiać tylko 

jednego lekarza na odcinku SOR plus ambulatorium dlatego, że w tych godzinach,  
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w ogóle zlikwidowałaby od poniedziałku do czwartku, z tym, że nie zawsze się to tak 

da, jeżeli chodzi o to, że muszą zabezpieczyć funkcjonowanie - mowa o tym, że jak 

lekarz przyjeżdża na dyżur, to być może on nie przyjedzie na 12 godzin, a na  

24 godzin przyjedzie, więc jeżeli jest pod takim dylematem, to nie ma wyjścia,  

ale jeżeli będą sytuacje, a spodziewa się, że 2 razy w tygodniu taką okazję będzie 

miała, to ambulatorium nie będzie czynne w nocy. Wytłumaczyła dlaczego,  

a mianowicie ze statystyk wynika, że w tych godzinach przychodzi jeden, zero  

lub dwóch pacjentów, ambulatorium, to są drobne urazy, więc lekarz SOR-ski, który  

w godzinach nocnych też jest mniej obciążony, ale jednak stoi na posterunku, 

spokojnie sobie z tym poradzi, więc mówi o takich elementach. Biorąc pod uwagę 

nowe kontraktowanie, nowe umowy z lekarzami przekazała, że rozmawia z nimi 

również na temat finansów, bo lepszej okazji oczywiście nie ma, niż przy okazji 

nowych umów i jakby oczekiwań tutaj od strony dyrekcji, żeby spiąć dany zakres. 

Jeżeli chodzi o rachunek kosztów to już są na takim finiszu, jeżeli chodzi  

o rozliczenie co do procedur itd., ale to dla niej będzie doskonały instrument, żeby 

zobaczyć obszar po obszarze, zawsze to wymaga jeszcze dopracowania i myślenia, 

bo oczywiście z myślenia nikt nas nie zwolni, ale to już będzie więcej widać i lepiej 

widać. Dodatkowo oczywiście idą w medycynę pracy, także tutaj jak najbardziej 

zgłaszają się do nich firmy, również dzięki wsparciu Zarządu, dobrze wie o tym,  

za co podziękowała. Przekazała, że dopinają umowę i po prostu medycyna pracy 

zacznie świadczyć usługi również na zewnątrz, w stopniu znacznie bardziej 

rozszerzonym, także myśli, że tutaj szpital zaistnieje w zakresie medycyny pracy już 

wkrótce. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że miejmy nadzieję, 

że NFZ będzie w miarę szybko reagował na obligatoryjne podwyżki. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że problem 

jest naprawdę z podwyżkami. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to nas kosztowało 

ponad milion złotych. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, ponad 

milion złotych miesięcznie utracili tytułem tych podwyżek, a muszą teraz  

na to zarobić i wypracować. Dodała, że nie pomagają oczywiście umowy, które mają 

dlatego, że np. w ambulatoryjnej opiece specjalistycznej, umowy z lekarzami były 

procentowe i to była norma, jeżeli wycena punktowa była 1 punkt równa się 1 złoty, 
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to w porządku i tak było latami, a teraz Fundusz w części finansuje nam to, 

podwyższając ambulatoryjną opiekę specjalistyczną, ale podwyżki znowu rzutują  

na tym, że jeżeli kadra ma wynagrodzenia procentowe, to w nowych umowach 

przechodzą na stawkę złotówkową. Podkreśliła, że tutaj też były negocjacje, 

przekazała, że naprawdę to był proces wielotygodniowy. Uważa, że lekarze są tym 

zmęczeni i ona jako dyrektor, ale muszą tutaj jak najbardziej ustawić szpital na tym, 

że z tych podwyżek, które daje NFZ, one mają starczyć na inflację, na podwyżki  

i na inne elementy, Fundusz poprzez płacenie jeden zakres więcej, drugi mniej,  

to jest tak naprawdę sterowanie według mapy potrzeb społecznych, także też to 

rozumieją. Dodała, że od środka musi dbać o to, żeby umowy z kadrą były tak 

zawarte, żeby każde kolejne podwyżki, które dostaną na inflację, podwyżki itd.,  

żeby mieć nad tym kontrolę, a jeżeli chodzi o stawki, to wiadomo, że tutaj decyduje 

rynek i deficyt lekarzy powoduje, że nie ma takiej możliwości, żeby wynagrodzenia  

w naszym szpitalu były zaniżone, żeby na tym zaoszczędzić. Podkreśliła, że na tym 

niestety nie da się zaoszczędzić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma krótkie dwa 

pytania, pani dyrektor wspomniała o transporcie. Zapytał, kto ponosi koszty 

transportu lotniczego. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że oni, 

jeżeli jest wzywany to ponoszą oni, za zgłoszenie.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy te 

koszty są zwracane przez Narodowy Fundusz Zdrowia. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

jeżeli jest pacjent, on jest liczony według procedur i normalnie za to nie jest 

zwracane, nie jest to procedura, która jest zwracana, aczkolwiek do Funduszu  

w przypadku, jeżeli pacjent kosztuje ich dużo wyżej, niż wynika to z wyceny dla danej 

jednostki chorobowej, mogą zwrócić się i zwracają się w takich przypadkach  

o możliwość indywidualnego rozliczenia pacjenta i wtedy robią taki kosztorys,  

co do kosztów leczenia pacjenta. Przekazała, że Fundusz najczęściej uwzględnia  

w części, ale jest to częściowo uwzględnione, bo normalnie nie jest to liczone. 

Przekazała, że jeżeli pacjenta wysyłają, to tam gdzie za pacjentem idzie przychód, 

tam idą jego koszty, jeżeli nawet pacjent by do nich wrócił, to i tak on jest według 
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jednostki chorobowej, a nie według tego, że był transport, że było coś tam,  

czyli według najwyższych procedur. 

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że są to takie 

dodatkowe koszty raczej. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

będzie korzystniej, jeśli chodzi o transport, to co mówił już, jeżeli uruchomimy  

tę kardiologię inwazyjną, to tu będą oszczędności. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno tutaj część kosztów transportu zejdzie, bardzo dużo wyjazdów  

to są oczywiście zawały serca i gdzieś tam ryzyko z tym związane i tutaj liczy się 

transport szybki i natychmiast, w związku z tym jest to moment, kiedy się nie patrzy 

na koszty. 

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeszcze ma jedno 

pytanie zaznaczając, że nie wie ile w tym prawdy, ale chyba jest przygotowywana 

ustawa, odnośnie ratownictwa, że lekarze mają nie być w karetkach, tak. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to już 

jest. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

to znaczy na razie jesteśmy w stanie zagrożenia epidemicznego nadal i przepisy 

obowiązują takie, że do karetki S-ki, czyli specjalistycznej, w których w normalnym 

stanie jest obowiązek zatrudnienia lekarza i funkcjonowania lekarza, można było 

zastąpić tego lekarza dodatkowym ratownikiem i to oczywiście funkcjonuje bardzo 

dobrze, bo generalnie ratownicy też mają coraz wyższe wykształcenie. To są ludzie 

już po wykształceniu wyższym często, oni się w tym specjalizują, żeby 

przetransportować pacjenta muszą udzielić fachowej pomocy, więc ze swoich 

obserwacji też mają taką świadomość, że absolutnie tutaj nie jest gorsza opieka  

w karetce. Poinformowała, że generalnie ma wyjść rozporządzenie, które bardzo 

zwiększa kompetencje ratownika medycznego, oni mają nawet potwierdzać zgony,  

to też by było super, w tym sensie, bo jeżeli jedzie karetka, nawet specjalistyczna  

z ratownikiem i jest zgon, to ratownik do tej pory nie może stwierdzić i musi jechać 

potem dodatkowo lekarz, żeby stwierdzić zgon i tutaj też w tym zakresie jak 

najbardziej, żeby w okresie, kiedy ten stan zagrożenia już zostanie odwołany, żeby 
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tak zostało, to jest zmiana na pewno korzystna, bo po prostu lekarzy nie ma, jest  

za mało lekarzy. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że ta dyskusja została wyczerpana. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma jeszcze 

jeden temat. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

najpierw przegłosuje, o wyrażenie zgody i dopiero udzieli panu Łukaszowi Dybce 

głosu. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody, na zaciągnięcie zobowiązania przez 

SP ZOZ w Wieluniu i poręczenie kredytu przez powiat, w kwocie miliona złotych. 

  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na zaciągnięcie kredytu inwestycyjnego przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu i jego poręczenie przez powiat w kwocie 1 000 000,00 zł 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma jedno 

pytanie, bo pani dyrektor mówiła, że został przedłużony ten termin płatności,  

ta decyzja Zarządu będzie musiała zostać ujęta w uchwale budżetowej i oczywiście,  

w następnych latach będą musiały być zwiększone poręczenia w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej, chodzi mu o to, czy już pani potrzebuje tego poręczenia,  

czy będzie potrzebne, np. za miesiąc, bo będą procedować zmiany w budżecie  

na sesję 27. lutego. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno ma 30. dni na zapłatę faktury - faktura wpłynie dzisiaj, z tego co wie, 

chociaż już widziała tę fakturę, ale cofnęli ją do poprawki, także zadatują ją z datą 

przyjęcia dzisiaj i 30. dni będę miała na płatność. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma jeszcze 

jedno pytanie, żeby podpisać kredyt muszą być odpowiednie zapisy, umowa jeżeliby 

była, to kiedy by była podpisywana? 
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           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że ma 

informację, że w zasadzie na dniach już będzie przygotowana. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

związane z tym, że należy podjąć później uchwałę Zarządu Powiatu dotyczącą 

wyznaczenia osób do czynności prawnych, bo uchwała Rady Powiatu, z tego, co wie 

będzie niepotrzebna, bo to będzie zawarte w uchwale budżetowej. Dzisiaj jest 

wyrażenie zgody, a następnie po otrzymaniu tego kredytu, dwóch członków Zarządu 

musi podpisać. 

           Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że bez tej 

uchwały, z kolei oni decyzji pewnie nie wydadzą. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pani dyrektor, 

musi mieć podpisane przez nas poręczenie po prostu na tej uchwale, żeby  

to poręczenie było, muszą się odbyć zmiany w budżecie z odpowiednimi zapisami,  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, rozciągnięcie tego i później Zarząd będzie 

musiał być zwołany, żeby umocować dwóch członków Zarządu do podpisania,  

do parafowania, do poręczenia tej umowy kredytowej.  

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na komisję 

budżetową muszą już taką autopoprawkę przedłożyć.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

Annie Freus i ogłosił zamknięcie tego punktu. 

 

 

 

 

Pkt 35 

Zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie petycji 

mieszkańców miejscowości Drobnice, gmina Osjaków dotyczącej 

zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na rok 2023/2024 na realizację 

inwestycji mających na celu wykonanie prac geodezyjnych polegających  

na wydzieleniu z części gruntów prywatnych usytuowanych wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 4529E Krzeczów-Emanuelina w m. Drobnice od Kolonii Rzychta 

do Kolonii Podkochlew, pasa z przeznaczeniem pod budowę ścieżki pieszo-

rowerowej usytuowanej wzdłuż ww. drogi - kontynuacja sprawy z CLIX 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.12.2022 r. 



80 
 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zgodnie ze stanowiskiem przedstawionym przez wydział, powinni się do tego 

ustosunkować i to przekazać Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wieluniu. Powitał raz jeszcze panią Justynę Kałuziak a następnie kontynuował, 

mówiąc, że odbyli spotkanie, na którym był Wicestarosta, Wydział Komunikacji  

i Powiatowy Zarząd Dróg, 18 osób się pozytywnie odniosło, negatywnie odniosło się 

5 właścicieli. Dodał, że skoro jest bardzo potrzebna ta ścieżka, to jeżeli będą 

możliwości finansowe Zarządu Powiatu, to przystąpią. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu stanowiska. 

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

stanowiska w sprawie petycji mieszkańców miejscowości Drobnice, gmina Osjaków 

dotyczącej zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na rok 2023/2024  

na realizację inwestycji mających na celu wykonanie prac geodezyjnych 

polegających na wydzieleniu z części gruntów prywatnych usytuowanych wzdłuż 

drogi powiatowej Nr 4529E Krzeczów-Emanuelina w m. Drobnice od Kolonii Rzychta 

do Kolonii Podkochlew, pasa z przeznaczeniem pod budowę ścieżki pieszo-

rowerowej usytuowanej wzdłuż ww. drogi - kontynuacja sprawy z CLIX posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.12.2022 r. i podjął decyzję o przekazaniu ww. 

stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

 

 

Pkt 36 

Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 01.02.2023 r. aneksu do umowy najmu 

lokalu mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym 

Domem Dziecka rep. przez dyrektora a nauczycielem Państwowego Domu 

Dziecka w Komornikach. 

 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Katarzynę Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach. 

           Pani Justyna Kałuziak –z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że pani dyrektor zawarła 

aneks, podwyższyła stawkę za ogrzewanie, podatek od nieruchomości, wywóz 

ścieków, to co wynikało z cen.  

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

powiedziała, że wszystko to, co wynikało ze zmiana cen poszło w górę, został na tym 

samym poziomie czynsz, bo on jest na podstawie naszej uchwały powiatowej. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile tam osób mieszka. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że 14 dzieci i jedna pani wynajmuje. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że mówi o tym najmie. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że jedna osoba. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest emerytka. 
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           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że tak. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma jeszcze 

pytanie, czemu tak dużo płacimy za ogrzewanie jak w Spółdzielni Mieszkaniowej, czy 

to jest podłączone do jakiejś sieci? 

 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że nie, to jest tak porównywalnie zrobione. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tu wychodzi 

czynsz 780 zł, który ta pani płaci za mieszkanie. Dodał,  że uważa, że to jest za 

drogo. 

           Pani Justyna Kałuziak –z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jak się strony na to 

zgadzają, to jest dobrze. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach  

o zawarciu w dniu 01.02.2023 r. aneksu do umowy najmu lokalu mieszkaniowego, 

zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem Dziecka  

rep. przez dyrektora a nauczycielem Państwowego Domu Dziecka w Komornikach 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

zapytała, czy może jeszcze jeden temat bardzo szybko poruszyć. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

powiedziała, że w związku z tym, że mają problemy z kotłownią, pękł jeden piec,  

na szczęście ten mniejszy i dają radę na razie z tym dużym, natomiast są w toku 

obserwacji tego pieca teraz kilka dni, mają znaleźć źródło cieknięcia i tutaj sugerują 

hydraulicy, że być może ten piec będzie do wymiany, mogą spróbować na razie, 

jeżeli znajdą to źródło, spawać.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, z czego  

to leci, z pieca czy z rury. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że w piecu to jest część w środku. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jego 

zdaniem ten piec jest na złom. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

powiedziała, że w perspektywie przyszłości, jeżeli miałoby faktycznie to się kończyć 

tym, że odejdą stamtąd, to może po najmniejszej linii oporu, spróbują na razie  

to spawać. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zamiary są bardzo dobre, tylko gorzej z pieniędzmi. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

zapytała, czy ma zaufać hydraulikom, jeśli powiedzą, że to już jest piec do wymiany. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy ten piec tej zimy 

nie przetrzyma. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że jak nie będzie teraz mrozów to podejrzewa, że dają radę, 

natomiast przed nowym sezonem grzewczym trzeba by to zmienić. 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu przekazał, że zapowiadane są mrozy 

-6C, -7C na początku marca, po czym dopytał, czy jeden piec nie uciągnie całego 

budynku. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że kiedy nie ma mrozów to dają radę, ale jak przychodzą minusowe 

temperatury na dworze, to muszą dwa działać, jeden jest 80 kW, drugi 120 kW. 



84 
 

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu w związku z tym, że ta pani tam 

mieszka, czyli musi być całe ogrzewane. 

           Pani Katarzyna Olejnik - dyrektora Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że tak, przekazała, że teraz powiedział hydraulik, że w związku z tym, 

że mają dużo mniej dzieci, warto byłoby się zastanowić nad włożeniem grzałki  

do bojlera i poza sezonem grzewczym grzać wodę grzałką i na sto procent  

nie wydamy tyle pieniędzy co na brykiet, na samo grzanie wody, także tu się będą 

przymierzać do takiej małej zmiany. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że informacja została przyjęta i ogłosił zamknięcie tego punktu. 

 

 

 

 

 

Pkt 37 

Przyjęcie projektu odpowiedzi Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącej 

odstąpienia od wdrażania procedury sprzedaży w związku z wnioskiem 

prowadzącego jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą Centrum 

Ogrodnicze „Lilia”, ul. Warszawska 15, 98-300 Wieluń o nabycie 

nieruchomości, stanowiących własność Powiatu Wieluńskiego oznaczonych 

numerami działek: 181/6 o pow. 0,0081ha, 181/4 o pow. 0,0251ha, 182/1  

o pow. 0,0279ha, 154/11 o pow. 0,0173ha i 154/13 o pow. 0,0176ha położonych 

w obrębie 4, miasta Wieluń. 

 

 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

pismo, ale chwilowo nie ma pana Krzysztofa Dziuby, który miał uwagę.  

           Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że ogólnie, poza tym 

projektem odpowiedzi, który został przygotowany wcześniej przez Zarząd,  



85 
 

po rozmowach z panem wicestarostą skonsultowała tę sprawę z notariuszem  

i notariusz też ma takie obawy, że jeżeli otrzymaliśmy to jako drogę, mimo tego,  

że to nie stanowi drogi, nie ma użytku drogowego, to jednak znajduje się w pasie 

drogowym tak szeroko rozumianym i gdybyśmy uznali dzisiaj, że to nie jest droga,  

to byśmy zakwestionowali w ogóle tytuł prawny dla powiatu, dla województwa  

i Generalna Dyrekcja powinna od razu to przekazywać jakimiś cywilno-prawnymi 

formami, czy tam darowizną, czy sprzedażą, ale nie przejściem z mocy prawa  

z art. 10 ustawy o drogach publicznych. Zaznaczyła, że jeżeli to przechodzi w trybie 

przepisu art. 10 ustawy o drogach publicznych, w dół kaskadowo, to uważamy, że to 

jest droga i proporcjonalnie musimy przekazać ten odcinek niżej - znaczy musimy, 

nie musimy, mamy taką możliwość, ustawa to dopuszcza. Dodała, że moglibyśmy 

narazić się, na zarzut taki, że ta umowa sprzedaży byłaby w ogóle niezgodna  

z prawem, byłaby wadliwa i jeszcze mogłoby nam to grozić jakimś odszkodowaniem. 

 

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

           Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że decyzja jest 

decyzją, ale piszemy w tym piśmie o drogach, one w ewidencji nie są drogami. 

           Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że one w ewidencji  nie 

są drogą, ale uzyskała i nawet ma na piśmie tę dzisiejszą odpowiedź pani notariusz 

w tej sprawie, bo jeszcze to sprawdziła, żeby do Zarządu mieć pewną jasność, 

włącznie ze stanowiskiem notariusza, czy to w ogóle byłoby możliwe - to nie jest 

możliwe, bo pani notariusz mówi, że mimo tego, że to nie ma użytku drogowego,  

to z samej rangi przekazywania tego w trybie ustawy o drogach publicznych, należy  

to szeroko interpretować jako drogę, w przeciwnym razie nie byłoby tytułu własności 

dla powiatu wieluńskiego, gdybyśmy uznali, że to nie jest droga, to ten tytuł byśmy 
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zakwestionowali, czyli uchwałę sejmiku, zakwestionowalibyśmy art. 10, bo tak 

przekazywane było z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. 

           Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby krótko 

odpisać, że po konsultacji notarialnej … 

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nasz radca nie może 

się jeszcze przyjrzeć temu. 

           Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że radca się przyglądał  

i ma stanowisko takie jak my. 

           Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czyli jak notariusz, tak. 

           Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że stanowisko radcy 

było skonsultowane wcześniej, dzisiaj mamy świeże stanowisko notariusza,  

to po prostu budzi wątpliwość, czy ta umowa nie byłaby wadliwa, że to budzi 

możliwość później odszkodowania. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu odpowiedzi. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczący odstąpienia od wdrażania 

procedury sprzedaży w związku z wnioskiem prowadzącego jednoosobową 

działalność gospodarczą pod firmą Centrum Ogrodnicze „Lilia”, ul. Warszawska 15, 

98-300 Wieluń o nabycie nieruchomości, stanowiących własność Powiatu 

Wieluńskiego oznaczonych numerami działek: 181/6 o pow. 0,0081ha, 181/4  

o pow. 0,0251ha, 182/1 o pow. 0,0279ha, 154/11 o pow. 0,0173ha i 154/13 o pow. 

0,0176ha położonych w obrębie 4, miasta Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 38 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pkt 39 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pierwsza jest 

uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu, jest wprowadzona dotacja, 

dotacja 206 500 zł, pomoc dla cudzoziemców i ta dotacja jest rozdysponowana  

po wydatkach, natomiast jednostki złożyły wnioski na przeniesienie środków między 

dodatkowym wynagrodzeniem rocznym a wynagrodzeniami w związku z wypłatą 

trzynastek.  

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pan skarbnik 

omówił od razu punkt 38.  

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak, omówił dwa 

projekty uchwał. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1119/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała nr 1119/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1120/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała nr 1120/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 40 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 



89 
 

 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jeszcze  

nie uwzględniamy na razie tego 1 mln zł. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeżeli chodzi  

o poręczenie dodatkowego kredytu odnośnie, którego Zarząd podjął decyzję, to mógł 

nawet sobie pozwolić, jeżeli chodzi o 2023 rok, na zmniejszenie rezerwy 161 000 zł, 

ponieważ tych środków, na 28 lutego jeszcze nawet troszeczkę ma. 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co z WPF-em. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że Zarząd 

otrzymał projekt uchwały, który składa się z 8 paragrafów. Powiedział,  

że ma przygotowany ten projekt uchwały, jak i uchwały budżetowej, i Zarząd mógłby 

go teraz nawet już przyjąć, ze zmianą, z dodatkowym paragrafem 7. Wskazał,  

że tu mamy paragraf 6 i paragraf 7 wykonanie uchwały powierza się Zarządowi 

Powiatu, a to już by zmienili, paragraf 7 ustala się łączną kwotę poręczeń i gwarancji 

do wysokości – zaznaczył, że tutaj wpisał całkowitą 1 235 000 zł, ale 1 250 000 zł 

byśmy tutaj wpisali, natomiast jeszcze jeden paragraf ustala się maksymalną kwotę 

poręczeń udzielanych przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w roku budżetowym 2023, 

do wysokości 1 250 000 zł i te dwa paragrafy byśmy wprowadzili i już nie trzeba 

byłoby zwoływać Zarządu przed sesją, materiały zostałyby przedstawione na komisji.  

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy byłoby to zrobione 

jako autopoprawka do budżetu.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tutaj nie ma autopoprawki.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na razie nie ma 

podjętej decyzji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wniesioną i przedstawioną przez pana skarbnika zmianą do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie, wnosimy projekty uchwały z tą 

zmianą, dodając, że przed chwilą pan skarbnik przedstawił jakie są to zmiany. 

Nadmienił, że to jest pokłosie podjętej na dzisiejszym Zarządzie wcześniejszej 

decyzji o poręczeniu kredytu dla SPZOZ w Wieluniu, także tutaj jest taka informacja  

z jego strony i ze strony pana skarbnika. Następnie zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1121/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan 

Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1121/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 41 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że również w tym projekcie uchwały nastąpi ta zmiana.  

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, Zarząd 

otrzymał załącznik nr 1, ponieważ zmieni się tylko ten załącznik do WPF-u, po prostu 

w 2023 r. nie zmienia się nic. Przekazał, że spłata tego kredytu, zgodnie  

z harmonogramem, który mu przekazał SPZOZ wychodzi, że w 2024 r. będzie spłata 

222 222 zł i odsetki 69 000 zł, w 2025 r. też 222 000 zł, odsetki 50 000 zł i ten 

harmonogram wprowadził w WPF-e, z tym, że jest coś takiego, że w WPF-ie te 

poręczenia były zgodnie z ustaleniami jakie były na dzień 15. listopada wprowadzone 

i chodzi o to, że one były wyższe niż teraz obowiązujący WIBOR i ta zmiana tego 

kredytu, kiedy dokonali zmianę w miesiącu listopadzie, czy w grudniu to zrobili 

uchwałę w sprawie wydłużenia… 

           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że te zmiany  

ze spłatą. 
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           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ze spłatą 

kredytu i chodzi o to, że nie musimy wprowadzać zmian, że dokładamy 222 000 zł 

tylko wprowadzamy około 100 000 zł więcej, czyli ten kredyt nie zwiększa nam 

poręczeń, spłatę wynikającą z tej umowy tylko o połowę, bo mieliśmy zapas.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1122/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1122/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

Pkt 42 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia sposobu 

przekazywania sprawozdań budżetowych oraz sprawozdań w zakresie operacji 

finansowych przez kierowników podległych jednostek organizacyjnych 

Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma to związek  

z obowiązkiem przekazywania sprawozdań z jednostek w formie elektronicznej.  
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           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wszystko jest przez 

program Bestia już teraz robione. 

           Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jednostki mają 

tzw. system SJO Bestia, sprawozdania robią w tym systemie, robią ten plik xml, 

przekazują nam na pocztę mailową, my te pliki wgrywamy do swojej Bestii i tak to 

wygląda. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia sposobu przekazywania 

sprawozdań budżetowych oraz sprawozdań w zakresie operacji finansowych przez 

kierowników podległych jednostek organizacyjnych Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1123/23 w sprawie ustalenia sposobu przekazywania sprawozdań budżetowych 

oraz sprawozdań w zakresie operacji finansowych przez kierowników podległych 

jednostek organizacyjnych Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 1123/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 43 

Sprawy bieżące. 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w punkcie „Sprawy bieżące” jest aneks do porozumienia. Nadmienił, że jesteśmy  

w projekcie pilotażowym, zajmuje się tym Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna  

i Wydział Edukacji. Przekazał, że z panem wicestarostą Dziubą podpisali aneks, 

skoro Zarząd, kiedyś akceptował to porozumienie.   
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           Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że chodzi o zwiększenie 

kwoty. 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest zwiększenie kwoty o 199 000 zł, ma być to z korzyścią. Nadmienił, że do 

zapoznania są pisma Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego o otrzymanych dotacjach przez parafie w ramach drugiego 

konkursu „Łódzkie ratuje zabytki”. 

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 31.01.2023 r. znak: 

KUI.3152.4.2023.AT Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym, że w 2022 r. dotację w ramach drugiego 

konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” otrzymała Parafia Rzymskokatolicka pw. św. Jana 

Chrzciciela w Łaszewie w wysokości 70 000,00 zł na realizację zadania pn. Łaszew, 

XVI w. kościół parafialny pw. św. Jana Chrzciciela. Impregnacja gontu drewnianego 

oraz szalunku ścian zewnętrznych zabytkowego kościoła.  

Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z dnia 31.01.2023 r. znak: 

KUI.3152.4.2023.AT Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym, że w 2022 r. dotację w ramach drugiego 

konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” otrzymała Parafia Rzymsko-Katolicka pw. św. 

Mikołaja w Komornikach w wysokości 100 000,00 zł na realizację zadania  

pn. Remont wieży na sygnaturkę i wieży zachodniej na XVII – wiecznym kościele 

parafialnym pw. Św. Mikołaja w Komornikach, Gmina Mokrsko.   

Pismo stanowi załącznik do protokołu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z dnia 31.01.2023 r. znak: 

KUI.3152.4.2023.AT Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym, że w 2022 r. dotację w ramach drugiego 

konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” otrzymała Parafia Katolicka pw. św. Kazimierza 

Królewicza w Osjakowie w wysokości 100 000,00 zł na realizację zadania  

pn. Konserwacja i restauracja wnęk za rzeźbami Jezusa i biskupów wraz  

z konserwacją złoconych uszaków z ołtarza głównego z kościoła pw. św. Kazimierza 

Królewicza w Osjakowie”. 

Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś sprawy bieżące.  

           Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dostał odpowiedź  

na swój wniosek dotyczący sprawy Domu Dziecka w Komornikach.  

           Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w marcu Zarząd się tym zajmie.  
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Pkt 44 

Wolne wnioski. 

 

 

   Na CLXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  

 

 

 

 

 

Pkt 45 

Zamknięcie CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


